
AGC Başkanı Gaye Coş-
kun ve yönetim kurulu üye-
leri MHP ve CHP İlçe Teş-

kilatı’nı ziyaret etti. AGC Baş-
kanı Gaye Coşkun, İlçe Başkan Yar-
dımcı Avukat Arzu Çetin için Başkan
Mustafa Sünbül’e taziye dileğinde bu-
lundu. CHP İlçe Başkanı Kande-
mir’i de partisinin kuruluş yıldönümü
nedeniyle tebrik etti.                �2’DE
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SENEYI BEKLEMEYIN

İŞÇİLER BEBEK CESEDİ BULDU
Türkler Mahallesi'ndeki Alanya Türkler En-
tegre Atık Değerlendirme Bertaraf ve Ener-
ji Üretim Tesisi'nde gece vardiyasında çöp
ayrıştırma işlemleri sırasında işçiler yeni
doğmuş bir erkek bebek cesedi olduğunu
fark etti.  Jandarma ve savcılık inceleme-
sinin ardında bebeğin cesedi, otopsi için
Adli Tıp Kurumu'na gönderildi.

BU İLK HADİSE DEĞİL
Aynı tesiste ayrıştırma işlemi esnasında
10 Mayıs 2022’de de yeni doğan bir er-
kek bebek cesedi bulunmuştu. Alanya ve
Gazipaşa’nın çöpünü ayrıştıran tesise
günlük 15 binin üzerinden konteynırdan
aktarım yapılmakta. Araştırmaya rağ-
men cesedin hangi çöp kamyonu içinden
bırakıldığı tespit edilememişti.     � 3’TE

Çöplükten yine ceset çıktı
Alanya katı atık bertaraf tesisinde yapılan çöp ayrıştırma işlemi sırasında 2 yıl sonra yeniden bebek cesedi bulundu.

Ali ÖZSOY

� 5’TE

Sorunlar belli, önemli
olan çözüm

EKONOMİNİN BEL KEMİĞİ
Alanya dışında diğer iller ve ülkelerde de konut
projeleri bulunan İnşaat Mühendisi Aycan Fe-
nercioğlu, yatırımcılara tavsiyelerde bulundu.
Fenercioğlu, gayrimenkul sektörünün enflas-
yona etkisi yüzde 35 seviyesinde. Çünkü yaklaşık
200 iş koluyla entegre çalışıyoruz. Kötü dönem
geçecek, seneye sektör toparlanacak” dedi.

‘BUGÜN PAHALI OLAN YARIN UCUZ’
Fenercioğlu, “Fiyatlar tamamen oturdu. Bugün ev
almayan seneye keşke alsaydım diyecek. Şimdi ev
almayan biri yılbaşına yüzde 20 daha fazla öder,
seneye Haziran’da ciddi artış olacağını değerlen-
diriyorum” diyerek vatandaşlara yatırım yapmak
için tam vakti olduğu uyarısında bulundu. 

‘KARTELLEŞME VAR’
Alım gücünün ekonomik koşullardan ötürü za-
yıfladığını ve faiz oranlarının çok yüksek olduğu-
nu belirten Fenercioğlu, “Kültürümüzde önce
evim sonra arabam olsun vardı. Son dönemdeki
ekonomik gelişmelerden dolayı alım zorlaştı. Pa-
raya erişmek faiz nedeniyle zorlaştı” dedi. � 2’DE

Kamu bankalarının konut kredisi faiz oranlarını düşürmesiyle birlikte gayrimenkul sektöründe canlanma bekleni-
yor. Son dönemde dip yapan emlak sektöründe toparlanma beklediğini vurgulayan Fenercioğlu, “Konut sahibi ol-
mak için seneyi beklemeyin, Bugün pahalı olan yarın ucuz olur, keşke alsaydım demek zorunda kalmayalım” dedi.

Fenercioğlu’ndan satır başları
� Beton piyasasında kartelleşme var
� Yıl sonuna faiz kampanyası bekliyorum.
� 2024 Haziran ayında fiyatlarda ciddi artış olacak
� Parayı faizde değerlendirmek en yanlış yöntem
� 110 farklı ülke vatandaşına daire sattık.Aycan Fenercioğlu

Eğitim Bir-Sen Alanya Temsilcisi Mustafa
Karagedik, okulların temizlik başta olmak
üzere ihtiyaç duyulan hizmetlerin İUP
programı ile sağlanamayacağına dikkat
çekip “Asgari ücretin altında, sosyal gü-
vencesiz çalışma ile sistem yürümez”
dedi. Eğitimciler Milli Eğitim Müdürlü-
ğü önünde eylem yaptı.               � 2’DE

Temizlik isyanı sürüyor

Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri Er-
soy’u ziyaret eden ALKÜ Rektörü Kenan Ah-
met Türkdoğan, Syedra Antik Kenti’nin ta-
nıtılması ve turizme kazandırılması konu-
sunda iş birliği imkanlarını değerlendirdi. Gö-
rüşmeye Kültür Varlıkları ve Müzeler Genel
Müdürü Birol İnceciköz’ü de katıldı.  � 3’TE

Rektörden Syedra atağı

AGC’den siyasilere ziyaret

Gaziler Günü’nde Atatürk Anıtına protokol ve gaziler
tarafından çelenkler sunuldu. Törende gazilere du-
yulan minnet bir kez daha vurgulandı.            �5'TE

Gaziler unutulmadı

TÜRKİYE’DE İLKLER ARASINDA
Dünya çapında ünlü caz sanatçılarının sahne
alacağı festival26 Eylül’de Hayati Kafe’nin açı-
lış konseriyle başlayacak. Alanya Caz Festivali
kendi alanında Türkiye'nin en uzun soluklu et-
kinlikleri  olması ile dikkat çekmekte. Başkan
Özçelik, “Her bir sanatçı, cazın özgürlüğünü ve
yenilikçiliğini bizlere yansıtacak” dedi.    �7’DE

Dolu dolu caz
19. Alanya Uluslararası Caz Festivali, 26-29 Eylül tarihleri arasında tarihi
Kızılkule Meydanı'nda cazın büyülü dünyasını sanatseverlerle buluşturuyor. 

Selen Beytekin
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Fenercioğlu A.Ş. Yönetim Kurulu
Başkanı İnşaat Mühendisi Aycan
Fenercioğlu, gayrimenkul sek-

törünün güncel durumuna, geleceği-
ne, yatırım projelerine ve daha birçok
sektörel konuya açıklık getirdi.  Fe-
nercioğlu gayrimenkul sektörünün
ülke enflasyonunda büyük rol oyna-
dığını belirterek, sektörün yaklaşık
200 meslek kolu ile bağlantılı olduğu-
nu ve ekonomideki önemine değindi.

KARTELLEŞME VAR

Alım gücünün ekonomik koşullardan
ötürü zayıfladığını ve faiz oranlarının
çok yüksek olduğunu söyleyen Fener-
cioğlu, “Kültürümüzde önce evim
sonra arabam olsun vardı. Son dö-
nemde dünyada ve ülkemizdeki eko-
nomik gelişmelerden dolayı alım zor-
laştı. Paraya erişmek şuan yüksek faiz
nedeniyle çok zor. İnsanlar çaresiz kal-
dı konut alım gücünden çok uzakla-
şıyoruz. Bu böyle gitmeyecek elbette
düzelecek. Ülkemiz dinamik bir ülke.
Kamuoyunun beklentisiz faizin düşe-

ceği alım gücü yükseleceği yönünde.
Maliyetler arttı, arsa fiyatları artınca
pandemi öncesine göre 7-8 kat arttı.
Maliyetlerde gözle görülür düşüş yok.
Şirket olarak biz TL’ye bakınca geçen
seneye göre yüzde 20 en az fark var.
Beton fiyatlarında artış açıklanama-
makta. Yüzde 40 farklılık var açıkla-
namayacak bir durum. Kartelleşme
var bu konuda. Son kullanıcıya yansı-
yor. Tekelleşme var bu sektörde her-
kesin yatırım yapacağı bir sektör değil.
Çimentoya endeksli bu sektörü reak-
siyonuna kimse hesap edemiyor” dedi.

“GELECEK SENEYİ
BEKLEMEYİN”

Fenercioğlu, fiyatların düştüğünü ve
tam şuan ev almanın tam vakti oldu-
ğunu söyledi. Fenercioğlu açıklaması-
nın devamında, “Yılbaşı öncesi bir faiz
kampanyası bekliyorum. Standart fa-
izlerin altında bir oran beklentisi var.
Şuan aslında fiyat oturdu tam zama-
nı. Bugün evi almayan seneye keşke al-

saydım diyecek. Bugün pahalı olan ya-
rın ucuz gelecek. Bu ay ev almayan biri
yılbaşına yüzde 20 daha fazla öder se-
neye Haziran’da ciddi artış olacağını
değerlendiriyorum” dedi.

200 FARKLI 
İŞ KOLU

“Hükümetimizin şuan ürettiği politika
enflasyonun düşmesi ile ilgili olduğu için
inşaat sektörü de aslında dolaylı yollar-
dan Türkiye’de enflasyona etki eden bir
sektör” şeklinde konuşan Fenercioğlu,
“Sektör çok fazla dinamik ile ilerliyor. İn-
şaat sektörü yaklaşık 200 farklı iş koluyla
ilerliyor. Bunu da enflasyona vurduğu-
muz zaman yüzde 35’ine etki ediyor. İn-
şaat sektöründeki terse gelen yavaşlama
aslında enflasyonu düşürmüş oldu.
Pandemiden sonra çok ciddi bir konut
talebi oluştu hem yerli hem de yabancı
yatırımcılar tarafından. Hem daire fiyat
artışına hem de malzeme enflasyonuna
yol açtı. Bunların bazıları keyfi bazıları
ise gerekliydi. Ama baktığımız zaman
maalesef bunu ülkemizde art niyetle ya-
panlarda oldu. Ceza alanlarda oldu fay-
da sağlayanlarda oldu. Ama şuan geldi-
ğimiz noktada hepsi dibe vurdu” dedi.

“PARAYI FAİZDE 
DEĞERLENDİRMEK 

EN YANLIŞ YÖNTEM”

Fenercioğlu son zamanlarda vatan-
daşların ellerinde miktarı faize yatı-

rarak değerlendirdiğini ancak bu sis-
temin hem riskli olduğunu hem de pa-
ranın faizde eridiğini belirterek, “Ben-
ce en yanlış yöntem şuanda parayı fa-
izde değerlendirmek. Çünkü aslında
paramız orada eriyor. Türkiye’deki en
doğru yatırım araçları arsa, daire bu tip
işlemler. Gayrimenkul yatırımlar daha
sağlıklı. En kötü dönemi geçireceğiz ve
orta vade de yani önümüzdeki yıl sek-
tör toparlanacaktır” dedi.

“ÇOK CİDDİ 
TALEP TOPLADIK, 
YATIRIM FIRSATI 

SUNDUK”

Fenercioğlu, şirketinin dış ülkelere
de açılmasına ilişkin yaptığı açıkla-
mada, “Türkiye’de işlerin çok iyi ol-
duğu dönem yani yıl öncesine bakıl-
dığında o dönemde birçok ciddi ya-
bancı talebi topladık. Bu bir akış ve ni-
hayetinde bir sürü insan daire alıyor.
O dönemde biz Antalya bölgesinde iş
yapıyorken yaklaşık 110 farklı ülke
vatandaşına daire sattık. Bu çok cid-
di bir oran. Bu bir geçiş süreci.
Araştırmalarımızda Kıbrıs, İspan-
ya gibi dinamik ülkeler karşımıza
çıktı. İlk etapta Kıbrıs ve İspan-
ya’da yatırım yapmayı tercih et-
tik.  Bunun sebebi önce yaban-
cı yatırımcılarımız ile işbirliği
yapmak. Onun dışında da Tür-
kiye’de müşterilerimize döviz
getirisi olan lokasyonlarda dai-

re satmak.  Çünkü Kıbrıs pound ve
sterline endeksli. Böyle olduğu za-
man alternatif oluşturmuş olduk. Bir-
çok Türk müşterimize de döviz getirisi
olan yatırım fırsatı sunmuş olduk.
Kıbrıs’taki daire fiyatları hala ucuz.
Şuan son iki yılda artsa bile hala Tür-
kiye’ye göre ortalama yüzde 40 daha
ucuz. Bunun sebebi arsanın ucuz ol-
ması. Gelecek ay-
larda ve yıllar-
da sektörün
ülkemizde
çok daha
iyi yerlere
geleceğini
ve bu zor
günlerin
atlatılaca-
ğını öngö-
rüyorum”
dedi. 
� Sabiha 
TATLIYER

Sektör umut tazeliyor
Gayrimenkul sektörü için umut yeniden doğuyor. Son 3 yılda dibe çakılan gayrimenkul sektörünün 2025
yılı haziran ayına kadar faiz indirimleri ile rahatlama yaşayacağını belirten Fenercioğlu, “Sektörün ülke
enflasyonunda yüzde 35 etkisi var. Bu kötü dönem geçecek ve önümüzdeki yıl sektör toparlanacak” dedi.

Aycan Fenercioğlu

MHP Alanya İlçe Başkanı
Mustafa Sünbül tarafın-
dan karşılanan AGC Baş-

kanı Gaye Coşkun ve yönetimi par-
tinin ilçe başkan yardımcısı Avu-
kat Arzu Çetin’in vefatı nedeniyle
başsağlığı dileğinde bulundu. Zi-
yaret nedeniyle AGC yönetimine
teşekkür eden Sünbül, "Arzu Ha-
nım yeri doldurulamaz bir değe-
rimizdir. Üzüntümüz çok büyük"
dedi. Sohbetin ardından Başkan

Sünbül tarafından gazetecilere
tadilat yapılan parti binasının bi-
rimleri gezdirilerek bilgiler verdi.
Ziyaret hatıra fotoğrafının çekti-
rilmesi ile sona erdi.

CHP'YE TEBRİK 
ZİYARETİ

AGC Başkanı Coşkun ve yönetiminin
bir sonraki durağı ise CHP Alanya İlçe

Teşkilatı oldu. Parti binasındaki zi-
yarette CHP Alanya İlçe Başkanı
Bülent Kandemir’in yanında önceki
dönem ilçe başkanı Coşkun Karadağ
da hazır bulundu. AGC Başkanı
Coşkun, ziyarette CHP'nin kuruluş yıl
dönümünü kutladı. Alanya gündemi
ve siyasi konuların değerlendirildiği
ziyarette Kandemir gazeteciler ile
sohbet etti. Ziyaret sonunda Kande-
mir, AGC yönetimi ile fotoğraf çek-
tirdi. � Özgür YILMAZ

Antalya Büyükşehir Belediyesi koordine-
sinde, kooperatif ve fakülte yetkilileri öğ-
rencilerin ulaşımda sorun yaşamaması

için adımlar atıldı. 2024-2025 eğitim öğretim yı-
lının başlamasının ardından öğrencilerin ulaşı-
mında kolaylık sağlaması hedeflenen ring se-
ferleri faaliyete geçirildi. Ring seferleri için öğ-
rencilerin ikinci bir ücret ödemeyeceğini duyu-
ran Antalya Büyükşehir Belediyesi Alanya Hiz-
met Birimi Şube Müdürü Gazi Öten, “Öğrenci-
lerimiz ring araçları sayesinde güvenli ve hızlı şe-

kilde, derslerine gidip gelmeye başladılar” dedi.

“ÖĞRENCİLER 
KENT KARTLARINI 
TESLİM ALSINLAR”

Halk Otobüsleri Kooperatifi Başkanı Tefik Yılmaz
ise, “Öğrencilerimizin adına çıkarılan kent kart-
lar hazırlandı. Öğrencilerimiz en kısa sürede kart-
larını teslim alabilirler” dedi. � Sabiha TATLIYER

Kızamık 
aşısında

tedarik krizi

A
lanya’da kızamık aşısı için
sağlık ocağına giden vatan-
daşlar aşı bulamamaktan

ötürü isyan etti. İlçede bulunan
sağlık ocaklarında kızamık aşısı
için tedarik bulamadıklarını belir-
ten vatandaşlar çağrıda bulun-
du. Konuya ilişkin konuşan İlçe
Sağlık Müdürü Nadir Aldemir, "Te-
darikte sıkıntı var ancak en kısa
süreçte çözülecek" dedi.

KIZAMIK VE 
TETANOZ YOK! 

Yaşanan bu durum hakkında açık-
lamalarda bulunan Alanya İlçe
Sağlık Müdürü Nadir Aldemir
Alanya’da tetenoz ve K3 aşılarının
bulunmadığını söyledi. Aldemir,
"Alanya’da şu anda bazı aşıların te-
dariğinde sorun yaşanıyor. Aşılar
yurt dışından geldiği için bazen
gönderen firmada sıkıntılar çıka-
biliyor. Tedarik yeniden sağlana-

cak, bunun kısa za-
man içinde olma-

sını bekliyoruz.
Ancak Sağlık Ba-
kanlığı bize de
net bir tarih ver-
mediği için bunu

ne bize ne de ilaç
depoları bi-

l e b i l i r ”
dedi. �
Özgür
Y I L -
MAZ

Kızamık ve tetanoz aşı
tedariğinde kriz çıktı. Va-
tandaşlar sağlık ocakla-
rında ve hastanelerde kı-
zamık aşısı bulunmama-
sına isyan ederek yetkili-
lerden yardım istedi.

Nadir Aldemir 

Ring seferleri başladı
Alanya Alaaddin Keykubat Üniversitesi öğrencilerinin okullarına ulaşımını kolaylaş-
tırmak adına ring sisteminin faaliyete geçirildiğini belirten Öten, “Ring sistemi faa-
liyete geçirildi. Öğrencilerimiz artık hızlı bir şekilde okullarına ulaşabilecekler” dedi.

AGC’den siyasilere ziyaret
AGC Başkanı Gaye Coşkun ve yönetim kurulu üyeleri MHP ve CHP İlçe Teşkilatı’nı ziyaret etti. AGC
yönetimi, MHP İlçe Başkan Yardımcısı Avukat Arzu Çetin için İlçe Başkanı Sünbül’e taziye dileğin-
de bulunurken, CHP İlçe Başkanı Kandemir’i ise partinin kuruluş yıl dönümü nedeniyle tebrik etti.
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Olay Türkler Mahallesi’nde meydana geldi.  Alan-
ya Türkler Entegre Atık Değerlendirme Bertaraf
ve Enerji Üretim Tesisi'nde çöp ayrıştırma iş-

lemleri sırasında işçiler yeni doğmuş erkek bebek cesedi
olduğunu fark etti. Durum, İlçe Jandarma Komutanlı-
ğı ekiplerine bildirildi. Kimliği tespit edilemeyen bebek
için Cumhuriyet Başsavcılığınca olay yerinde inceleme
yapıldı. Bebeğin cesedi, ölüm nedeninin belirlenmesi için

Antalya Adli Tıp Kurumuna gönderildi.

2 SENE ÖNCE YİNE 
BEBEK CESEDİ BULUNMUŞTU

Bölgede geçtiğimiz yıllarda yine aynı yerde bebek cese-
di bulunmuştu. Kan donduran olay hakkında ekipler in-
cemele başlattı. � Özgür YILMAZ

Çöplükte bebek
cesedi bulundu

Kan donduran olay:

Alanya Türkler Mahallesi’ndeki çöplükte bulunan yeni doğan erkek bebek cesedi kan dondurdu.

K
aza, Yeniköy Mahalle-
si’nde meydana geldi.
Osman Ş. (27) yöneti-

mindeki 07 L 2313 plakalı
otomobil sürücünün kontro-
lünü kaybetmesi üzerine yak-
laşık 4 metre yükseklikten
çukura düştü. Çevredekilerin
112 Acil Çağrı Merkezi’ne
ihbarı üzerine  olay yerine

jandarma ve sağlık ekipleri
sevk edildi. Sürücü Osman
Ş. ambulansla ilçedeki bir
hastaneye sevk edilerek te-
davi altına alındı. Sürücü-
nün hayati tehlikesinin bu-
lunmadığı belirtilirken jan-
darma, kazayla ilgili soruş-
turma başlattı. 

� Sabiha TATLIYER

Kaza,  D400 Karayolu üzerinde, Se-
rik-Belkıs köprüsü arasında mey-
dana geldi. Alınan bilgiye göre,

Zeki Acar (52) isimli vatandaş yolun kar-
şısına geçtiği sırada, A.E.’nin kullandı-
ğı 07 BUT 53 plakalı motosiklet kendi-
sine çarptı. Daha sonra yere yığılan
Acar’a plakası ve sürücüsü belirlene-
meyen otomobil çarptı. Kaza anı bir iş
yerinin güvenlik kamerası tarafından sa-
niye saniye kaydedildi. Kazaya karışan
motosiklet sürücüsü A.E. durumu 112
Sağlık ve polis ekiplerine haber verdi.
Olay yerine gelen ekipler yaptıkları in-
celemede Zeki Acar’ın hayatını kaybet-
tiğini belirledi. Acar’ın cansız bedeni has-
tane morguna, ardından otopsi için
Antalya Adli Tip Kurumuna kaldırıldı.
Kazaya karışan motosiklet sürücüsü
A.E. ifadesi alınması için polis karako-
luna götürülürken, diğer çarpan oto-
mobil sürücüsünün bulunması için ça-
lışma başlatıldı. Kazayla ilgili inceleme
devam ediyor. � İHA

Alanya İlçe Jandarma Komutanlığı tarafından 17-18
Eylül tarihlerinde Oba, Alacami, Değirmendere,
Dim Çayı ve Sapadere bölgelerinde safari araçlarına

yönelik trafik uygulamaları yapıldı. Yapılan uygulamalar-
da 111 safari aracı kontrol edildi. Denetimlerde 7 sürücüye
10 bin 20 TL cezai işlem uygulandı. � Sabiha TATLIYER

Jandarma ekipleri tarafından safari araçlarına yö-
nelik 5 bölgeyi kapsayan 2 günlük denetimde
7 sürücüye 10 bin 20 TL cezai işlem uygulandı.

Safari araçları radarda

Olay Hocalar Mahallesinde meydana geldi.
S.Ç.(34) isimli genç kadın girdiği bir anlık bu-
nalım sonucunda 25 adet içti.  Durumu fark

eden ailesi 112 Acil Çağrı Merkezini arayarak yardım
talebinde bulundu. İhbar üzerine bölgeye gelen am-
bulans ile hastaneye kaldırılan genç kadının sağlık du-
rumunun ciddiyetini koruduğu öğrenildi. Jandarma
olayla ilgili inceleme başlattı. � Sabiha TATLIYER

ALKÜ Rektörü Prof. Dr. Ke-
nan Ahmet Türkdoğan,
hem eğitim hem de kentin

kültürel gelişimine yönelik An-
kara’da bir dizi temasta bulundu.
Rektör Türkdoğan, Kültür ve Tu-
rizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy
ve Kültür Varlıkları ve Müzeler
Genel Müdürü Birol İnceciköz’ü
ziyaret etti. Ziyarette, Alanya'nın
turizm potansiyelini daha da ge-
liştirmek adına verimli bir gö-
rüşme gerçekleştirdiklerini söy-

leyen Türkdoğan, “Bölgenin do-
ğal güzellikleri ve zengin kültürel
mirası özellikle de Antik Kent
Syedra'nın tanıtılması ve turizme
kazandırılması konusunda iş bir-
liği imkanlarını değerlendirdik.
Bu çalışmalar, Alanya’yı sadece
deniz turizmi ile değil; tarihi ve
kültürel turizmin de merkezi ha-
line getirecek. Alanya Alaaddin
Keykubat Üniversitesi olarak bu
sürece katkıda bulunmaktan bü-
yük onur duyuyoruz” dedi.

EĞİTİM İŞBİRLİĞİ
GÖRÜŞÜLDÜ

Milli Eğitim Bakan Yardımcısı
olarak atanan Bilal Macit’i de ma-
kamında ALKÜ Genel Sekreteri
Onur Ocakdan ile ziyaret eden
Türkdoğan, “Üniversite olarak
Bakan Yardımcımızın bilgi ve
tecrübeleriyle eğitim alanında
gerçekleştireceği çalışmaları ya-

kından takip edecek ve iş birliği
içerisinde olmaktan mutluluk
duyacağız. İstişarelerle üniversi-
temizin gelişimine katkı sağlaya-
cağına olan inancımız tamdır.
Yeni görevinde başarılar diliyo-
rum” paylaşımında bulundu.
Rektör Türkdoğan, Sağlık Bi-
limleri Üniversitesi Rektörü
Prof. Dr. Kemalettin Aydın’ı da
ziyaret eden karşılıklı iş birliği
konularını değerlendirdi. 

� Özgür YILMAZ

ALKÜ Rektörü Kenan Ahmet Türkdoğan, Turizm Bakanı Ersoy’u ziyaret ederek hem Syedra Antik Ken-
ti kazı çalışmaları hakkında bilgi verdi hem de turizme açılmasına yönelik bilgi alışverişinde bulundu. 

Rektörden Syedra atağı

Otomobil sürücüsü kontrolünü
kaybetmesi sonucu yaklaşık
4 metre yükseklikten çukura
düştü. Kaza sonrası yaralanan
sürücü hastaneye kaldırıldı. 

Yolun karşısına
geçerken can verdi
Serik'te yolun karşısına geçmek isteyen adam,
motosiklet ve ardından otomobilin çarpması so-
nucu hayatını kaybetti. Kaza anı bir işyerinin gü-
venlik kamerası tarafından anbean kaydedildi.

Hap içerek canına
kıymak istedi
Bir anlık girdiği bunalım sonucu 25 adet
hap içen genç kadın hastanelik oldu
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ÇAMAŞIR YIKAMA HİZMETİ
ALANYA ÖĞRETMENEVİ

A.S.O. İKTİSADİ İŞLETMESİ

ÇAMAŞIR YIKAMA hizmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu madde-
sine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda
EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/1239490 
1-İdarenin
a) Adı : ÖĞRETMEN EVİ VE AKŞAM SANAT OKULU-

ALANYA MİLLİ EĞİTİM BAKANLIĞI BAKAN 
YARDIMCILIKLARI

b) Adresi : kızlarpınarı Mah Atatürk Cad. otogar Yanı 200 07400
ALANYA/ANTALYA

c) Telefon ve faks numarası : 2425130147 - 2425130265
ç) İhale dokümanının görülebileceği : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/

ve e-imza kullanılarak
indirilebileceği internet sayfası

2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı : ÇAMAŞIR YIKAMA HİZMETİ
b) Niteliği, türü ve miktarı : 18 KALEM ÇAMAŞIR YIKAMA HİZMETİ

Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı 
içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : ALANYA ÖĞRETMENEVİ DEPO BİRİMİ
ç) Süresi/teslim tarihi : İşe başlama tarihinden itibaren 6(Altı) aydır
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 3 gün 

içinde işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) : 02.10.2024 - 11:00

tarih ve saati
b) İhale komisyonunun : Alanya Öğretmenevi Satın Alma Birimi

toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres)

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uy-
gulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu işin yerine getirilmesi için alınması zorunlu olan ve ilgili mevzua-
tında o iş için özel olarak düzenlenen sicil, izin, ruhsat vb. belgeler, İş Yeri Açma ve Ça-
lıştırma Ruhsatı
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir. 
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif vere-
cek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imza-
lanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen
birim fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şek-
linde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 30 (Otuz) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Diğer Hizmetler/0,71
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi: Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Basın No: ILN02091633Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr adresinde yayınlanmaktadır.

Saadet Partisi (SP) Alanya İlçe Başkanı
Hüseyin Sarıca, eğitim ve öğretim dö-
nemine ilişkin yazılı bir açıklama ya-

parak, bazı eleştirilerde bulundu. Okullara ha-
deme tahsis edemeyen bir iktidar donemini

yaşadıklarını söyleyen
SP'li Sarıca, "Bazı ül-

kelerde okul te-
mizliğini o okul-
daki büyük öğ-
rencilere nöbet-
leşe yaptırıyorlar.
Madem hademe
tahsis edemeye-
cekseniz, okul yö-

netimi bir karar al-

sın, okuldaki büyük öğrencilere nöbetleşe te-
mizliğini yaptırsınlar. Bir ülkenin 30 yıl son-
rasını anlamak için bakmamız gereken ilk yer
okullarıdır ve okullarda verilen eğitimdir. Biz-
ler bugün okullarımıza bakınca ne görüyoruz
peki? Hademeyeye asgarî ücret dahi vere-
meyen bir bakanlık yüzünden kir pas içinde
olan okul binaları görüyoruz. Öğretmen açı-
ğını atama ile çözmek yerine sözleşmeli öğ-
retmenleri asgarî ücretin altında çalıştırarak
çözmeye çalışan bir zihniyet görüyoruz. 

"DESPOT BİR ZİHNİYET
GÖRÜYORUZ"

Kendisine yakın olanı alabilmek için bu ül-
kenin pırıl pırıl gençlerini mülakat marifetiyle
yıldıran bir despot zihniyet görüyoruz. Yine
bakanlık bütçe ayırmadığı için özel güvenlik
tutamayan ve bundan dolayı silahlı saldırılara
uğrayan idareciler, öğretmenler görüyoruz.
Bugün öğretmenine silah doğrultan öğren-
ciler var arkadaşlar. Daha 20 yıl önce bu ül-

kede öğretmene bırakın şiddet uygulama-
yı, itiraz etmek bile edebe, ahlaka aykı-

rıydı. Fakat eğitimin başsız ve dene-
timsiz bırakılması toplum psikolo-

jisini ve sosyolojik değerlerimizi al-
tüst etti. Bugün geldiğimiz nokta,
kesinlikle bizim hak ettiğimiz
yer değildir." � (SAADET PAR-
TİSİ ALANYA İLÇE TEŞKİLATI

BASIN BÜLTENİ)

'Eğitimde hak ettiğimiz yerde değiliz'
SP İlçe Başkanı Hüseyin Sarıca, "Eğitimin başsız ve denetimsiz bırakılması toplum psikolojisini ve sos-
yolojik değerlerimizi altüst etti. Bugün geldiğimiz nokta kesinlikle bizim hak ettiğimiz yer değildir" dedi 

Hüseyin Sarıca

2019 se-
ç i m l e -
r i n d e

Cumhurbaş-
kanı Recep
Tayyip Erdo-

ğan’ın Alanya mitinginde sözü-
nü verdiği Batı Antalya Havali-
manı’nda 5 yıldır hiçbir ilerleme
kaydedilmedi. 2023 yılında hiz-
mete gireceği söylenen söz ko-
nusu havalimanı konusunda
yaşanan gecikmeye tepki gös-
teren CHP Antalya Milletvekili
Aykut Kaya, “Bu projeler maa-
lesef sadece seçim vaadi olarak
kalıyor. Yapılması mümkün ol-
mayan bir proje seçim vaadi ola-
rak kaldı” ifadelerini kullandı.

AKP’NİN SEÇİM
VAADİYDİ, 

VERİLEN SÖZLER
TUTULMADI

Milletvekili Aykut Kaya, verilen
proje vaadinde henüz ilerleme
olmadığını dile getirirken, 
“2019 seçimlerinden önce mev-
cut iktidar, Batı Antalya'da Kaş'a
bir havalimanı sözü vermişti.
Ancak Kaş'ta yapmayı planla-

dıkları yerde
hem maliye-
ti çok yük-
sek hem
de Kaş'ta
gürü l tü
kirliliği ya-
ratacak.
Ayrıca, iki
tane tepe-
nin tıraş-

lanmasını gerektiren alan var ve
zahmetli bir iş. Dolayısıyla mev-
cut iktidarın, ne yazık ki üzüle-
rek söylüyorum, bir etki anali-
zi yapmadan, sağlam bir fizibi-
lite hazırlamadan duyurdukla-
rı vaat, sadece seçime yönelik
bir proje oldu. Projenin uygu-
lanabilmesi çok zor; çok yüksek
maliyetlere mal olacak” şeklin-
de konuştu.

PROJEYE 
KARŞI DEĞİLİZ
AMA DOĞRU 

MALİYETLE VE
DOĞRU YERDE 

OLMALI

Batı Antalya’da bir havalimanı-
na ihtiyaç duyulduğunu ancak
mevcut iktidarın belirlediği böl-
genin bu ihtiyacı karşılamak
için uygun olmadığına dikkat
çeken Milletvekili Kaya, “Dem-
re-Kaş arasında Sarılar diye bir
yer var. Projenin buraya yapıl-
ması, maliyet açısından daha
uygun ve daha elverişli bir yer
olur. Bu tarz bir yere projenin
bir an önce kaydırılması gere-
kiyor. Ayrıca, mevcut ilan ettik-
leri yerle ilgili herhangi bir ge-
lişme yok. Benim gördüğüm
kadarıyla beş senedir hiçbir
adım da atılmadı” dedi.

ULAŞIM VE İMAR
SORUNLARININ

ÇÖZÜLMESİ 
TURİZMİ DE 

CANLANDIRACAK

"Finike'nin sahil bandında Be-
lediyemiz orayı canlandırma-
ya çalışıyor. Yalnız Milli Em-
lak’ta sorunlar yaşanıyor. Ora-
ya bir havalimanı yaparken,
Finike ve Demre’de imar so-
runları bölgenin dokusuna

uygun bir şekilde çözülmeli.
Çünkü havalimanı, oradaki tu-
rizmi ve tarımı olumlu yönde et-
kileyecek.” ifadelerini kullanan
Kaya, Kaş-Demre’ye yönelik
ulaşımın kolaylaştırılması ge-
rektiğini vurguladı. Kaya hava-
limanının ulaşımı kolaylaştıra-
cağını ve turizmi canlandırıla-
cağını aktardı. 
Açıklamasında ulaşım prob-
lemlerine dikkat çeken Kaya
“Bugün Antalya’dan Kaş’a va-
tandaş 3 saatte zor gidiyor.
Demre’ye 2,5 saatte gidiliyor.
Dolayısıyla zor ulaşılan yere in-
sanlar daha kolay ulaşabilecek-
leri yerleri tercih ediyorlar. An-
talya’mızın her yeri cennet ve
Kaş, Demre turizme çok uygun
yerler. Belek’teki 5 yıldızlı otel-
ler gibi olmasına gerek yok.
Bölgedeki ekonominin ve ha-
yatın canlanması açısından ora-
ya ulaşım götürülmesi gerekiyor.
Demre, günümüzde dünyanın
bildiği bir turizm yeri. Bölgeye
daha rahat ulaşılabilmesi uçuş
yoluyla tercihleri artıracaktır.
Bu, daha çok turist gelmesi ve
oradaki ekonominin canlan-
ması demektir. Tarımı da olum-
lu etkileyecektir. Kargo taşıma-
cılığı olumlu etkilenecek, ta-
rım ürünleri daha kolay ve daha
az maliyetle taşınacaktır” ifa-
delerini kullandı.

MEVCUT 
HAVALİMANININ DA
GENİŞLETİLMESİ

GEREKİYOR

Milletvekili Kaya, Antalya Ha-
valimanı'nın da genişletilmesi
gerektiğine dikkat çekti. Kaya,
“Mevcut Antalya Havalima-
nı'nın genişletilmesi zaten ya-
pılması gereken bir şey. Doğru-
ya doğru, yanlışa yanlış diyelim”
ifadelerini kullandı. 
� (ANTALYA MİLLETVEKİLİ

AYKUT KAYA'NIN 
BASIN BÜLTENİ)

Karalar Mahallesi Dikenli Yaylası'nda-
ki yol sorunununa ilişkin vatandaş-
lardan gelen talebe Alanya Belediye

Başkanı Osman Tarık Özçelik jet hızıyla ya-
nıt verdi. Başkan Özçelik'in talimatı ile Di-
kenli Yaylası'ndaki yol sorununu Fen İşleri
Müdürlüğü ekipleri çözdü. Cumhuriyet
Halk Partisi (CHP) Gazipaşa İlçe Başkanı
Fahri Oğuz, "Karalar Mahallemizin sakin-
lerinin yaylası Dikenli Yaylasının yol soru-
nunu bugün itibariyle çözmüş bulunuyoruz. 
Emekleri ve yardımları için CHP İlçe Baş-
kanımız Bülent Kandemir’e, Alanya Belediye
Başkanımız Osman Özçelik’e, değerli yol-
daşımız arkadaşımız Alanya Belediye Başkan
Yardımcımız Nazmi Zavlak’a, Alanya Bele-
diyesi'nin değerli emekçilerine teşekkür
ederim" dedi. � (KERİM TOKSÖZ)

AK Parti, havalimanı
sözünü unuttu mu?

Antalya’da uzun süre önce yapılacağı müjdelenen Batı
Antalya Havalimanı’nın akıbeti belirsizliğini sürdürüyor. 

Aykut Kaya

Gazipaşa'nın yol sorununa jet çözüm 
Başkan Özçelik, Gazipaşa'nın Karalar Mahallesi sakinlerinin
göç ettiği Dikenli Yaylası'nın yol sorununa jet hızıyla çözdü
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Salı günü ALTSO tarafından
organize edilen Eski Dışiş-
leri Bakanımız Mevlit Ça-

vuşoğlu’nun da katılım sağladığı isti-
şare toplasında izlenimlere ve konu-
şulanlara bakınca Alanya’nın sorun-
larına tüm herkes vakıf durumda. 

Genel olarak istişare toplantı-
sında konuşulan  A’dan Z’ye her-
kesin dilinde olan önceliği hiç
kaptırmayan Antalya Alanya arası
ulaşım var. 

Başlamayan iptallerle adını du-

yuran Antalya Alanya otobanı var.
Bir türlü açılamayan gına getiren

Alanya yeni çevre yolu var.
İkamet krizi sonrası inşaat ve

emlakta yaşanan kriz var. 
Turizmde yaşanan belirsizlik var, 
Gazipaşa havaalanın kapasite ve

teknik olarak durumu var,  
Alanya Kuşyuvası yolu ve tünel-

leri var.
ALKÜ Araştırma hastanesinin

yoğunluğu ve Ankoloji Bölümü bi-
nası var.

Yeniköy sulama suyu barajı var.
Organize Sanayi Bölgesi var.
Kapasiteleri yetmeyen arıtmalar

var.
İşte tüm bunlarla ilgili herkes bir

şey sordu soruşturdu yorumladı.
Eski Bakanımızda Hükümet kanadı-
nın temsilcisi olarak konulara vakıf

olduğunu, her türlü sorunun çözüle-
ceğini, tüm işlerin bitirileceğini kendi
üslubuyla belirtti.

Literatüre ne zaman girdiği belli
olmayan son zamanlarda çok kulla-
nılan bir söz var;

‘’Türk gibi başla Alman gibi
sürdür, İngiliz gibi bitir’’

Biz Türkler tüm işlerimize büyük
bir heyecan ve arzuyla başlar, ge-
nelde duygularımızla hareket ede-
riz, çok konuşur, çok çabuk sıkılır,
başladığımız işi ya zamanında biti-
remez yada bitirmeden vaz geçeriz.
Almanlar ise başladıkları işlerde
duyguya genelde hiç yer verme-
den, az konuşup, sıkıldıklarını belli
etmeden disiplinli bir şekilde sonu-

ca gitmek için elinden geleni yapar.
İngilizler ise sonuç odaklı olarak ça-
lışır. İçlerindeki heyecan ve duygu
ne olursa olsun, eğlenceli bir şekil-
de sonuca en çabuk nasıl ulaşacak-
lar ona bakarlar.

Her kim Alanya’ya hizmet için
çabalayıp bir çivi çakıyorsa ne ala.

Ama konuşup konuşup sonuca
varılmıyorsa yada çözüm yolunda
yavaş ilerleniyorsa, başlanan işler
hep yarım kalıyorsa, buradan çıkar-
tılacak  sonuç; 

Herkes her sorunu bilmekte
ama sonuca gidebilmek için Türk
gibi başlayıp,  Alman gibi disiplinli
sürdürüp,  İngiliz gibi sonuca ula-
şılmalıdır.

Sorunlar belli,
önemli olan çözüm

Alanya’da 19 Eylül Gaziler Günü,
coşkulu bir törenle kutlandı.
Hükümet Meydanı’ndaki Ata-

türk Anıtı önünde gerçekleştirilen tö-
rene ilçe protokolünden geniş bir ka-
tılım sağlandı. Törene, Alanya Kay-
makamı Fatih Ürkmezer, Alanya Be-
lediye Başkanı Osman Tarık Özçelik,

Antalya İl Jandarma Komutan Yar-
dımcısı Albay Engin Burak Mindivan-
lı, Alanya İlçe Jandarma Komutanı
Binbaşı Hüseyin Direk, Alanya İlçe
Emniyet Müdürü Murat Kenan Patat,
Muharip Gaziler Derneği Başkanı
Gazi Abdullah Yılmaz, siyasi parti
temsilcileri, sivil toplum kuruluşları-

nın üyeleri ve çok sayıda vatandaş ka-
tıldı. Tören, Kaymakamlık, belediye
başkanlığı, garnizon komutanlığı ve
muharip gaziler adına Atatürk Anıtı’na
çelenklerin sunulmasıyla başladı. Ar-
dından saygı duruşunda bulunuldu ve
İstiklal Marşı okundu.

“GAZİLERE 
HER ZAMAN 

DEĞER VERİLMELİ”

Törende konuşan Muharip Gaziler
Derneği Başkanı Gazi Abdullah Yılmaz,
gazilerin yalnızca Gaziler Günü'nde
değil, her zaman hatırlanması ve on-
lara gereken değerin verilmesi ge-
rektiğini vurguladı. Konuşmasında
tarihe bağlılığın ve milli değerlerin
önemine dikkat çeken Yılmaz, şu
ifadelere yer verdi: “Gazilere sadece
bugün değil, her zaman ve her yerde
değer verilmelidir. Aksi halde tarihi-
mizle olan bağı koparırız. Her türlü

yeşillik, meyve, sebze kökünden su-
lanır. İnsanların da ruhi ve fikri gı-
dasını kökünden ve geçmişinden al-
ması gerekir. Tarih şuurunun uyan-
dırılması ve pekiştirilmesi konusun-
da milli günlerimizin ve zaferlerimi-
zin gereken şekilde değerlendirilme-
si, gelecek nesile bırakabileceğimiz en
kıymetli miraslardan biridir."

“GAZİLER 
UNUTULMAMALI”

Yılmaz ayrıca, Kore Savaşı, Kıbrıs Ha-
rekatı ve 15 Temmuz darbe girişimi
gibi kritik dönemlerde görev yapan ga-
zilerin unutmaması gerektiğinin altı-
nı çizerek, şunları ekledi: “Milli za-
ferlerin hatıralarını yaşamak, onları gö-
nüllerde ve hafızalarda daima canlı
tutmak, onların devamını sağlayıcı
iradeye yükselmektir. İsmini sayama-
dığım Kore’de, Kıbrıs’ta, yakın tarihin
muhtelif zamanlarında iç güvenlikte,

15 Temmuz’da her şeye rağmen Tür-
kiye Cumhuriyeti’ni müdafaa eden
kahraman gazilerimizi hiç ama hiç
unutmamalıyız.”

GAZİLERE MİNNET
VE ANI FOTOĞRAFI

Konuşmaların ardından, gazilere du-
yulan minnet ve şükran bir kez daha
dile getirildi. Törene katılan vatan-
daşlar, gazilerle yakından ilgilendi ve
onların anılarını dinleme fırsatı buldu.
Törenin sonunda, katılımcılar anıt
önünde gazilerle birlikte anı fotoğra-
fı çektirerek bu anlamlı günü ölüm-
süzleştirdi. � Sabiha TATLIYER

Alanya İlçe Milli Eğitim Mü-
dürlüğü binasının önünde-
ki açıklamaya sendikanın

üyeleri de destek verdi. Üyeler adı-
na açıklama yapan Eğitim Bir-Sen
Alanya Temsilcisi Mustafa Kara-
gedik, okulların temizlik sorunu
ve iş gücü uyum programının ek-
siklik ve aksaklıklarına dikkat çek-
ti. Karagedik, “Eğitim-öğretimin
sağlıklı ve uygun ortamlarda yü-
rütülmesi, ihtiyaçların yeterli öl-
çüde ve zamanında karşılanmasıyla
mümkün olabileceğinden okulla-
rımızda temizlik, güvenlik gibi hiz-
metleri yürüten yeterli sayıda yar-
dımcı personelin varlığı olmazsa ol-
mazdır. Ancak İlimizde yeni eğitim-
öğretim yılı başlamasına rağmen
halen çok sayıda okulun yardımcı
personel ihtiyacının giderilemedi-
ği görülüyor. Okulların personel ih-
tiyacı, kadrolu memur statüsünde
personelle karşılanamadığından
vazgeçilemez nitelikteki hizmetler,
okul-aile birlikleri tarafından yapı-
lan veya İŞKUR yönetimindeki ge-
çici istihdam programlarıyla yü-
rütülmeye çalışılıyor. Okul-aile bir-

liklerinin gelirlerinin veya il özel
idaresinden aktarılan kaynakların
yetersizliği nedeniyle yardımcı per-
sonel ihtiyacı bu yıla kadar İŞKUR
bünyesindeki Toplum Yararına
Program (TYP) kapsamında kar-
şılanmaktaydı. 2024-2025 Eğitim-
Öğretim Yılı’ndan itibaren İşgücü
Uyum Programı (İUP) kapsamın-
da personel ihtiyacı karşılanacak.
İUP’de ise haftada üç gün ve aza-
mi 22,5 saat çalışma süresi öngö-

rülmüş olup bu kısıtlı çalışma sü-
resiyle okulun hizmetlerinin gö-
rülemeyeceği açık.  
İUP’nin iş güvencesinden yoksun,
adil ve yeterli bir gelir getirmeyen,
sosyal güvencesiz bir çalışma biçi-
mi olduğu, bu hâliyle okulların
personel ihtiyacına kalıcı ve sür-
dürülebilir bir çözüm sunamama-
nın ötesinde başlı başına bir emek
sömürüsü biçimi olduğu görülüyor. 

“BU HALİYLE DE
SORUN 

ÇÖZÜLMEYECEK”

Şimdiye kadar programa yeterli
oranda başvurunun olmaması,
kısmi süreli bir çalışma öngören,
asgari ücretin altında bir gelir su-
nan, sosyal güvencesiz çalışma bi-
çiminin talep görmediği, dolayı-
sıyla okulların temizlik, güvenlik
gibi ihtiyaçlarının karşılanmasın-
da işlevsel bir yol olmayacağı bel-
li oldu. Yine İUP’te öngörülen
kısmi süreli çalışmanın, okulların
temizlik başta olmak üzere ihtiyaç

duyulan hiz-
metlerin sü-
rekliliğiyle
uyumlu ol-
madığı, haf-
tada birkaç
saatlik bir
çalışmayla
gerekli hiz-
metin veri-
lemeyeceği
açık. Sayın
Genel baş-
kanımız Ali
Yalçın okul-
ların perso-
nel ihtiyacı-

nın çözüme kavuşturulması için
Çalışma Bakanı ile görüşerek
okulların temel ihtiyaçlarını kar-
şılamayan, iş ve sosyal güvence-
den yoksun ve ücret adaletsizliği
üreten İUP’un çözüme anahtar
olmadığını ifade etti. Bu görüşme
üzerine Bakan Işıkhan, IUP kap-
samında ödenecek ücretin 12
bin TL’ye yükseltilmesi ile ilgili
mevzuattaki eksikliklerin gideril-
mesi için çalışma yapacaklarını
belirtti ancak bu uygulama pal-
yatif bir çözümdür. Bu haliyle de
sorun çözülmeyecek. Bu ekono-
mik koşullarda bu rakamlarla çö-
züme kavuşması mümkün değil.
Milli Eğitim Bakanlığı, progra-
mın yetersizliğini ve yol açtığı
olumsuz sonuçları gözeterek so-
runa ivedilikle müdahale etmeli;
temizlik ve güvenlik başta olmak
üzere, yardımcı hizmetler için
gerekli personel ihtiyacının il veya
ilçe millî eğitim müdürlükleri
eliyle hizmet alımı yoluyla karşı-
lanmasını sağlamalı ya da istih-
dam için gerekli kaynakları okul-
lara aktarmalı” dedi. 

� Özgür YILMAZ

S
ezonun her ne kadar otellerde doluluk oran-
ları yüksek gitse de tesislerin kar edememe-
si ve aynı zamanda dolulukların esnaflara yan-

sımaması 2024 sezonunun mutsuz kapanmasına
neden olacak.
Alanya’da esnafın iş yapamamasından dolayı herke-
sin gözü sezonun ne zaman sona ereceğinde. Hava-
ların sıcak seyretmesinden dolayı sezonun Kasım sonu
Aralık başına kadar uzaması beklentisine giren Alan-
ya esnafına kötü haber geldi. Alanya Kleopatra Otel-
ciler Birliği Başkanı Servet Şakiroğlu maliyetlerden ola-
yı turizmcilerin sezonu uzatamadığını belirtti. 

"MALİYETLER 
KAPANMAYA ZORLUYOR"

Şakiroğlu açıklamasında, "Sezonun
çok fazla uzayacağını düşünmüyoruz.
Ekim sonu Kasım başı gibi sona ere-
ceğini tahmin ediyoruz. Maliyetler
çok fazla olduğu için tesislerin buna
dayanabilmesi, müşterilerin taleple-
rini karşılaması çok zor oluyor. Bu

yüzden işletmeler bir an önce
sezonu bitirmeye çalışı-
yor. En geç Kasım’ın
15’inde sezon sona er-
miş olacak” dedi. 

� Özgür YILMAZ

Gaziler Günü törenle anıldı
19 Eylül Gaziler Günü sebebiyle düzenlenen törende gazilere duyulan minnet Alanya'da da bir
kez daha vurgulandı. Muharip Gaziler Derneği Başkanı Abdullah Yılmaz, gazilere her zaman de-
ğer verilmesi gerektiğini belirtti. Katılımcılar, anıt önünde gazilerle birlikte anı fotoğrafı çektirdi.

Sezon uzamayacak:

Tesisler kapanmaya hazırlanıyor
2024 turizm sezonunda beklentilerini karşılayamayan tu-
rizmciler Kasım ayında tesislerini kapatmaya hazırlanı-
yor. Sezonun uzamayacağını vurgulayan Şakiroğlu, "Ma-
liyetler ağır sektör uzamayı kaldıracak güçte değil" dedi.

Servet Şakiroğlu

Eğitim Bir-Sen’den temizlik isyanı
Egitim Bir-Sen Alanya Temsilcisi Mustafa Karagedik, UİP ile  okulların temizlik başta olmak üzere ihtiyaç duyulan
hizmetlerin sağlanamayacağını belirterek Milli Eğitim Bakanlığı’nı soruna ivedilikle müdahale etmeye davet etti.  

Mustafa Karagedik



Kepez, artık ortak
akılla yönetilecek.
İlçe halkının fi-

kirlerinin geliştirilerek,
destekleneceği ve ha-
yata geçirileceği Kepez
Kent Konseyi’nde yeni
dönem başladı. Kepez
Kent Konseyi'nin yeni

dönem ilk genel kurulu, Neşet Ertaş
STK Merkezi'nde gerçekleştirildi. Kepez
Kent Konseyi Genel Kuruluna, muh-
tarlar, meclis üyeleri, STK temsilcileri ve
meslek oda temsilcileri katıldı. Genel Ku-
rulun açılış konuşmasını gerçekleştiren
Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz,
bu toplantının kendisi için çok önemli
olduğunun altını çizerek, konseyi 2010
yılında kurduklarını hatırlattı. Başkan
Kocagöz, “ Aradan 14 yıl geçti. 14 yıl son-
ra çok önemsediğim bir konsey olduğu
için, ortak akla önem verdiğim için, ba-
şarının anahtarının ortak akıl olduğu-
nu düşündüğüm için, Kent Konseyini
tekrar hayata geçirmek istiyorum. Kon-
seyi ve konseyin çalışmalarını açık yü-
reklilikle her konuda desteklemeye ha-
zırım. Kent konseyi demek bence ortak
akıl demek, bilginin merkezi demektir.
Kent konseyi demek istişare kültürünün
gelişmesi demektir.  Hiçbir zaman ben
bilirim demedim, asla egom olmadı,
bundan sonrada olmayacak. Allahtan da
tek dileğim ‘Beni kibirden kurtar’ derim.
Bu şu demektir; Yöneticiler ben bilirim
demezse, bütün akla açık olursa, lütfen
sizlerin de motivasyonu tam olsun. Ke-
pez’i beraber yönetelim” dedi.

KEPEZ İÇİN
HAYALLERİMİZ VAR

“Yönetmeye var mıyız?” diyerek sözle-
rini sürdüren Başkan Kocagöz, “Kepez
İçin gerçekten büyük hayallerimiz var.
Biz bu yola bu yüzden çıktık. Kepez’in
çocukları için, Kepez’in kadınları için,

Kepez’in gençleri için, engellileri için, Ke-
pez’in insanları için değişim ve dönüşüm
zamanı geldi diye düşünüyorum. Kepez,
650 bin nüfuslu, 55 ilden büyük bir kent.
Aslında baktığınız da, Kepez’i üç bölge-
ye ayırırsınız. Altınıova, Dokuma ve di-
ğer taraflarda da sosyal anlamda bir şey
yok. Biz bunu değiştireceğiz dönüştü-
receğiz. Bu değişim ve dönüşüme baş-
ladık” diye konuştu.

ORTAK PAYDAMIZ 
İNSAN

Cezaevi sürecine de değinen Başkan Ko-
cagöz, “2 ay aranızdan ayrı kaldım.
Bunu bir adli hata olarak görüyorum.
Sonuçta bu cezayı bize verende bizim
adaletimiz, adliyemiz, kaldıranda bizim
adaletimiz ve adliyemiz. Rahatsızlığım
nedeniyle tedavi sürecim de oldu. Şuan
3 aylık bir belediye başkanlığım söz ko-
nusu. 3 ayda değişim ufakta olsa başladı.
Bir mahalleye ekiplerimizle girdik mi,
topyekun giriyoruz. STK’lar ile iş birli-
ği içindeyiz, kamu kurumları ile de, asla
kavga etmeyiz. Çünkü hepimizin ortak
bir paydası var. İnsan, insana hizmet et-

mek. Kaymakamlığımızdan, diğer ku-
rumlara, muhtarlarımız zaten benim yol
arkadaşlarım. Onlar benim hizmet el-
çilerim. Onlar sayesinde mahalleleri öğ-
reniyoruz” dedi.

KEPEZ’İ 
HEP BERABER 
YÖNETECEĞİZ

Kepez’de Mahalle Meclisleri kurulaca-
ğını bildiren Başkan Kocagöz, “Belki de
Türkiye’de bu ilk olacak. Seçim döne-
minde ‘Tam bir demokrasi örneği Ke-
pez’de’ dedik. Mahalle meclisleri ne ola-
cak? Kepez’de 68 mahalle var. O ma-
hallede seçilmiş bir kişi var, oda kim
muhtar. Muhtar mahalle meclisinin baş-
kanı olacak. Orada siyasi partilerin
temsilcileri olacak. Barajı geçmiş, siya-
si partilerin tamamı olacak. Yani orada
Cumhuriyet Halk Partisi, AK Parti,
MHP’nin de sorumlusu olacak. Genci-
miz, kadınımız, yaşlımız, engellimiz
birde kanaat önderimiz olacak. Bu sis-
tem ile sosyal yardımların dağıtımı,
hiçbir şüpheye yol açmadan ortak akıl-
la, ortak isimle, ortak paydada doğru in-
sanlara ulaşacak. Böylece örnek bir
yönetim anlayışı sergileriz. Bizim kafa-
mızın arkasında hiçbir iş yok. Sizlerle be-
raber yönetmeyi düşünüyoruz.  Kepez’in
kent konseyinde sizlerin fikirleri, sizle-
rin raporları, sizlerin uyarıları bizim pu-
sulamız olacak. Meclisimizde, hizmet-
lerimizi sizin uyarılarınıza göre şekil-
lendireceğiz. Kepez’i beraber yönete-
ceğiz. Kent konseyinin başında olması
gereken kişi, isimden öte Kepez’i çok iyi
bilmesi ve Kepez’de yaşamış olması
gerekiyor. Her yönüyle kültürel, ente-
lektüel birikimi yüksek olması gerekiyor.
Böyle baktığımız zaman Ali Buldu kar-
deşim, burada buna layık olur diye dü-

şünüyorum. Umarım hep beraber çok
güzel şeyler yaparız” diye konuştu.

KENT KONSEYİ 
BAŞKANI ALİ BULDU

Kepez Belediye Başkanı Mesut Koca-
göz’ün konuşmasının ardından genel
kurul üyelerinin belirlenmesine geçildi.
Temsilci üyeler arasından genel kuru-
lun divan başkanlığına Duraliler Mahalle
Muhtarı Erol Bakırcı, katip üyeliğe
Göksu Mahalle Muhtarı Gülden Yurtlak
ve Kütükçü Mahalle Muhtarı Meryem
Erkal seçildi. Kepez Kent Konseyi Yü-
rütme Kurulu Listesi oylandı, Başkan
Mesut Kocagöz’ün önerisi ve konsey
üyelerinin oy birliği ile Kent Konseyi Baş-
kanlığına Gazeteci Ali Buldu seçildi.

ANTALYA’NIN 
GELECEĞİ KEPEZ

Genel Kurul üyelerine teşekkür ko-
nuşması yapmak için kürsüye gelen Ke-
pez Kent Konseyi Başkanı Ali Buldu,
“Kepez’de büyümüş, çocukluğu Ke-
pez’de geçmiş, gecekonduda büyümüş
birisi olarak, Kepez’in her şeyini bilen bir
kardeşiniz olarak, Kepez Kent Konseyi
Başkanlığına layık gördüğünüz için çok
teşekkür ederim. Başta başkanım, eski
dostum Sayın Mesut Kocagöz’ün öne-
risi ve sizlerin değerli oylarıyla seçilmiş
olmaktan dolayı hepinize çok teşekkür
ediyorum. Biliyorum ki; hepinizin öne-
rileri bu yönde… Çalışma isteğinizle be-
raber Kepez’e çok güzel eserler kazan-
dıracağız, projeler hayata geçireceğiz. Baş-
kanımızın dediği gibi; Antalya’nın geleceği
Kepez diyoruz. Ve hep beraber Kepez’i
daha yüksek noktalara getireceğiz” dedi. 
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ETHEM 
KAYGISIZ

KADERİM OLMAZSA

Bak işte, geçti gidiyor  gençlik çağım

Yok bu dünyada, bir murat  alacağım

Hüzün  yaşayıp,  beyhude  solacağım

Neyleyim dünyayı, kaderim  olmazsa

Yaşamadım bir türlü,  bu  gençliğimi 

Anlattım,  yaşarken  neler  çektiğimi 

Hiç  kabul  etmediler,  her  dediğimi

Neyleyim dünyayı, düzenim olmazsa

Her gördüğüme dost diyerek sarıldım

Çok sürmedi, gördüm hileyi ayrıldım

Ne çileli başım varmış, hep aldandım

Neyleyim dünyayı, sevenim olmazsa 

Gözü tok gönlü tok sevecen biriydim

Her yüzüme güleni, dostum  bilirdim

Gönülden sevdiğime, canım verirdim 

Neyleyim dünyayı sevdiğim olmazsa

Şair Ethem’i , çekilmez  dünya çilesi

Asla bitmez, dost gördüğünün  hilesi

Sevdim  pişman  etti,  feleğin  sillesi

Neyleyim dünyayı, kaderim olmazsa

Uluslararası Antalya Altın Porta-
kal Film Festivali'nin basın top-
lantısı, Antalya'nın Muratpaşa

ilçesinde bulunan bir otelde gerçek-
leştirildi. Toplantıya; Antalya Büyük-
şehir Belediye Başkanı Muhittin Bö-
cek, Büyükşehir Belediyesi Genel Se-
kreteri Cansel Tuncer, Festivalin Jüri
Başkanı Yönetmen Ferzan Özpetek ve
jüri üyeleri katıldı.

“FESTİVALİ SİNEMA
EMEKÇİLERİ İLE 

BİRLİKTE 
TEK BAŞIMIZA YAPMA

KARARI ALDIK”

Toplantının açılış konuşmasını yapan
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhit-
tin Böcek, geçtiğimiz sene düzenle-
meyen festivalin bu yıl 61.'sini ger-
çekleştirecek olmaktan duydukları
mutluluğu dile getirdi. Böcek, “Çok
mutluyum diyorum, çünkü geçen yıl

için üzüntüm bü-
yük. Geçtiğimiz yıl
sizlerin de bildiği
gibi festivalimizi
gerçekleştiremedik.
Bu konuda sadece
bir belediye başka-
nı olarak değil bir
vatandaş, bir sine-
masever olarak da
son derece üzgü-
nüm. Altını bir kez
daha çizmek iste-
rim ki, tüm bilgi

kirliliğine rağmen, her sene olduğu gibi
geçtiğimiz yıl da festivalimizi en iyi şe-
kilde gerçekleştirmek için çok büyük
bir çaba ve mücadele gösterdik. Geç-
tiğimiz seneden derslerimizi aldık.
Antalya Büyükşehir Belediyesi olarak
gözbebeğimiz olan Altın Portakal Film
Festivali'nin devam etmesi gerekliliği-
ne tüm kalbimizle inanıyoruz. Bu ne-
denle, bu sene festivalimizin ev sa-
hipliğini Antalya Büyükşehir Belediyesi
olarak sinema emekçileri ile birlikte
tek başımıza yapma kararı aldık” diye
konuştu.

MOTTO: “HİKAYEMİZ
BİRLİKTE”

Altın Portakal Film Festivali'nin bu yıl
ki temasının “Hikayemiz Birlikte” ol-
duğunu belirten Başkan Böcek, bu yıl
ilk kez festivalin afişinde ve video
kurgusunda halktan ögelerin bulun-
duğuna dikkat çekti. Böcek, şöyle de-
vam etti:

“Biliyoruz ki, büyüdüğümüz, yaşadı-
ğımız, sahiplendiğimiz hikayelerimiz
birlikte. Perdede izlediklerimizin her
birimizin hayatı, duyguları, düşünce-
leri olduğunu biliyoruz. Daha çok hi-
kâyenin, daha çok seyirci ile buluşması
için birlikte çalışmamız gerektiğine
inanıyoruz. Bu yıl Altın Portakal için
ilk kez başrolü halkın kendisine ver-
diğimiz bir afiş ve video serisi kurgu-
ladık. Perdede gördüğümüz, izlediği-
miz her bir duygunun, her bir yaşam
kesitinin hayatın her alanında her
yerinde olduğu düşüncesi üzerinden
kurguladığımız afişimizde Antalyalılar
yer almaktadır.”
Başkan Muhittin Böcek, bu yıl ayrıca
festivalde toplam 5 milyon liralık ödül-
le destekleri artıracaklarını kaydetti.

ÖZPETEK, İLK FİLMİ
HAMAM İLE ALTIN
PORTAKAL ALDI

Antalya Altın Portakal Film Festivali
Jüri Başkanı Ferzan Özpetek, ilk kez
19 yıl önce jüri başkanlığı yaptığı fes-
tivalde tekrar jüri olması için teklif gel-
diğinde heyecanlandığını ifade eder-
ken, jüri başkanlığı öncesinde de ilk fil-
mi olan Hamam ile 1997 yılında dü-
zenlenen festivalde en iyi film ve en iyi
yönetmen ödülünü aldığını açıkladı.
Özpetek, şöyle konuştu:
“Teklif geldiği zaman çok heyecan-
landım çünkü burada 19 yıl önce tek-
rar jüri başkanlığı yapmıştım. Ama on-
dan önce Antalya'ya çok borcum var,
97 yılında ilk filmim olan Hamam'ı yap-
mıştım. Burada yarışmaya katıldım,
kimseyi tanımıyorum tek başımayım.
Bir tek görüştüğüm İstanbul'da Betül
Mardin var. Jüri başkanı Memduh
Ün, yanımda bir yönetmen benim
duyabileceğim bir şekilde 'Memduh Ün
çok maço yönetmendir, bu Hamam fil-
mini seyredince bayağı ağır tepkide bu-
lunacaktır' diye konuşuyor. Söyleni-
lenleri duyuyorum, huzursuz oluyo-
rum, İstanbul'a döneyim diye düşü-
nüyorum. Film, o sene Antalya'nın ta-
rihinde ender olan bir ödül aldı, en iyi
film en iyi yönetmen ödülünü aldı. Al-
tın Portakal benim için çok önemli
bana çok kapıları açmış bir festival."

“YENİ YÖNETMENLER
ÇIKSIN, YENİ 

FİLMLER ÇIKSIN”

Jüri başkanı olması için teklif geldi-
ğinde geçtiğimiz yıl yaşanan olayların
kendisine hatırlatıldığını aktaran Fer-
zan Özpetek, en büyük amacının yeni
yönetmenlerin yetişmesine ve yeni
filmlerin hazırlanmasına katkı sunmak
olduğunu dile getirdi. Özpetek, ko-
nuşmasını şu şekilde sonlandırdı:
“Teklif geldiği zaman geçen sene şöyle
oldu böyle oldu dediler, ben hiçbirisini
düşünmedim. Çünkü, benim şu anda
fikrim yeni yönetmenler çıksın, yeni
filmler çıksın, yeni sinemacılar çıksın.
Benim en büyük isteğim budur.”

ULUSAL METRAJFA 
7 FİLM İLK KEZ 

ANTALYA'DA 
GÖSTERİMDE

Altın Portakal Film Festivali Koordi-
natörü Deniz Yavuz ise festival kap-
samında düzenlenecek Ulusal Metraj
yarışma kategorisinde 7 filmin ilk kez
sinemaseverlerle buluşacağını aktar-
dı. Yavuz, şu ifadelere yer verdi:
“7'sinin ilk film, tamamının Türki-
ye'de ilk gösteriminin yapılacağı 12 si-
nema filmi Altın Portakal heykelciği
için jüri tarafından değerlendirilecek.
Bu yıl 51 kıymetli uzun metraj filmi de-
ğerlendiren ön jüri seçki filmlerini
belirlerken oldukça titiz bir çalışma ser-
giledi. Yarışma seçkisinin yanı sıra 13
uzun metrajlı sinema filmi de festival
boyunca dev perdelerde izleyicisiyle bu-
luşacak. Tıpkı ulusal yarışma seçki-
sinde olduğu gibi uluslararası yarışma
seçkisi de Türkiye'de ilk kez sinema-
severlerle buluşacak filmlerden olu-
şuyor. Bu seçkide yarışacak 12 film
dünyanın çeşitli ülkelerinden Antal-
ya'nın sinema perdelerine konuk ola-
cak. Bu seçkiye ek olarak festival si-
nemalarında ikisi kısa metrajlı toplam

18 yapım da özel gösterimlerde olacak.”

İLK KEZ “SİNEMA
OKULLARI ÖĞRENCİ
FİLMİ YARIŞMASI”
DÜZENLENECEK

Festivalin detayları hakkında gazete-
cileri bilgilendiren Antalya Büyükşehir
Belediyesi Genel Sekreteri Cansel
Tuncer ise bu yıl festivalde ilk kez “Si-
nema Okulları Öğrenci Filmi Yarış-
ması” gerçekleştireceklerini söyledi.
Tuncer, şöyle devam etti: “2019 yılın-
da başlatmış olduğumuz Altın Porta-
kal Sinema Okulumuz vardı, festiva-
limiz kapsamında bir ilki gerçekleşti-
receğiz. Sinema Okulları Öğrenci
Filmleri Yarışması düzenleyeceğiz,
Türkiye çağında sinema okullarında
bulunan öğrencileri teşvik etmek ama-
cıyla bu yarışmayı düşündük. 1 Eylül
2022 -30 Temmuz 2024 tarihleri ara-
sında çekilmiş olan en fazla 15 daki-
kalık filmleriyle yarışmaya katılabile-
cekler. Finale kalan öğrenci filmimizi
festival süresince konuk edeceğiz. En
iyi öğrenci filmi ve jüri ödülü katego-
risinde de Altın Portakal heykelciğini
kendilerine ödül olarak vereceğiz.”

“KARAR ALMA 
AŞAMASINDAYIZ”

Soru cevap bölümünde Antalya Altın
Portakal Film Festivali'nin gelenek-
selleşen kortejinin bu sene nasıl ger-
çekleşeceği sorusu üzerine Ünlü Yö-
netmen ve Jüri Başkanı Ferzan Öz-
petek, “Bu konu hakkında dün akşam
uzun süre konuştuk, birkaç güne ne
olacağını öğreneceksiniz. Her şey o ka-
dar değişiyor ki hayatta, daha önce
oyuncuları çok yakından göremiyorduk
artık halk oyuncuları sosyal medyadan
çok yakın görebiliyor. Bu yüzden bir ka-
rar alma aşamasındayız. Bakalım ne
olacak” dedi. � Antalya Büyükşehir Be-
lediyesi / Basın Bülteni

Altın Portakal'da bir ilk
Uluslararası Antalya Altın Portakal Festivali'nin basın toplantısında konu-
şan Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek, festivali bu yıl
belediye olarak sinema emekçileri ile birlikte gerçekleştireceklerini söyledi.

Kepez, ortak akılla yönetilecek
Kepez Kent Konseyi’nin yeni dönem ilk genel kurul toplantısı-
na katılan Başkan Mesut Kocagöz, “Kepez’in kent konseyin-
de sizlerin fikirleri, raporları ve uyarıları bizim pusulamız ola-
cak. Kepez’i birlikte, ortak akılla yöneteceğiz" dedi. Başkan Ko-
cagöz’ün önerisi ve konsey üyelerinin oy birliği kararıyla Ke-
pez Kent Konseyi Başkanlığına Gazeteci Ali Buldu seçildi.
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19. Alanya Uluslararası Caz Festivali, 26-29 Eylül tarihleri arasında tarihi Kızılkule Meydanı'nda cazın büyülü dünyasını sanatseverlerle
buluşturuyor. Dünya çapında ünlü caz sanatçılarının sahne alacağı festival, Alanya'nın kültürel zenginliğini gözler önüne serecek.

Alanya, caz müziğinin evrensel rit-
mine bir kez daha ev sahipliği
yapmaya hazırlanıyor. Bu yıl 19.’su

düzenlenen Alanya Uluslararası Caz
Festivali, 26-29 Eylül tarihleri arasında,
tarihi Kızılkule Meydanı'nda cazseverlerle
buluşacak. Festivalin başlamasına gün-
ler kala, Alanya Kalesi'nde yer alan Gar-
denia Restoran'da düzenlenen basın
toplantısıyla festivalin detayları kamuo-
yuna açıklandı. Toplantıya Alanya Bele-
diye Başkanı Osman Tarık Özçelik, Or-
ganizasyon Koordinatörü Abdurrahman
Açıkalın, Organizasyon Direktörü Nazmi
Uyar, Belediye Başkan Yardımcısı Murat
Levent Koçak ve festivalde sahne alacak
caz sanatçısı Selen Beytekin ile basın
mensupları katıldı. Alanya Kalesi’nin
eşsiz manzarası eşliğinde gerçekleştirilen
toplantıda, festivalin şehre katacağı kül-
türel değerler ve Alanya’nın tarih boyunca
taşıdığı çok katmanlı miras vurgulandı.

"TÜRKİYE’NİN 
EN UZUN SOLUKLU
CAZ FESTİVALLERİN-

DEN BİRİ”

Festival Koordinatörü Abdurrahman
Açıkalın, yaptığı açıklamada, Alanya
Uluslararası Caz Festivali’nin kapsa-
mını bu yıl daha da genişlettiklerini söy-
ledi. Açıkalın, “19. Uluslararası Alanya
Caz Festivali’nin basın toplantısında
sizlerle birlikteyiz. Değerli Başkanımız
Osman Özçelik’in başkanlığında oluş-
turulan yeni belediye yönetimi olarak,
mevcut organizasyonları bir adım ileri-
ye taşıma prensibimiz var. Alanya için ya-
pılan her etkinliğe değer katmak için
çaba gösteriyoruz. Bu yılki caz festiva-
limiz, önceki yıllara kıyasla daha geniş
bir kapsama sahip. Festivalimizi bir
haftaya yayıyoruz ve böylece Türki-
ye’de İstanbul’daki Akbank Caz Festivali
ve İKSV Caz Festivali'nden sonra en
uzun soluklu caz organizasyonların-
dan biri haline geliyoruz. Ayrıca, festi-
valimizi tamamen ücretsiz olarak ger-
çekleştiriyoruz. Selen Beytekin’i basın
toplantımıza davet ettiğimizde, bizi kır-
mayarak katılmayı onur duyacağını söy-
ledi. Kendisine ‘Neden onur duyuyor-
sunuz?’ diye sorduğumuzda, ‘Siz cazı
halka indirmişsiniz, bana da bir fırsat

vermişsiniz’ yanıtını verdi. Biz de
bu misyonu sürdürüyoruz. Bir
hafta boyunca sanatçı dostları-
mız festivalimizde yer alacaklar.

Mekanlar ve diğer masraflar ko-
nusunda büyük destek verdiler ve

organizasyonumuzun bir haftaya ya-
yılmasına katkı sağladılar. İnşallah, ge-
lecek yıl 20. yılını kutlayacağımız festi-
valimizde daha geniş bir organizasyon
yapmayı hedefliyoruz” dedi.

“CAZ FESTİVALİNİ
DAHA DA İLERİYE 

TAŞIYACAĞIZ”

Festivalin geleceği hakkında konuşan
Nazmi Uyar, festivalin bu aşamaya gel-
mesinde emeği geçen tüm belediye ça-
lışanlarına ve destekçilere teşekkür etti.
Uyar, “Festivalimizin bu aşamaya gel-
mesinde emeği geçen tüm belediye ça-
lışanlarımıza teşekkür ederim. Gelecek
yıllarda caz festivalimizi daha da ileriye
taşımak için elimizden gelen gayreti gös-
tereceğiz. Umarım bu festival, cazın bü-
yülü dünyasını herkesin kalbine ulaştı-
rır” diye konuştu.

“4-5 MEDENİYETİN
İZLERİNİ 

GÖREBİLECEĞİMİZ 
BİR NOKTADAYIZ”

Alanya Belediyesi Başkan Yardımcısı
Murat Levent Koçak da, konuşmasında
Alanya’nın sadece turizmle değil, sanatla
da öne çıkan bir şehir olduğunu ifade etti.
Koçak, “19’uncusunu düzenlediğimiz bu
organizasyonun bir parçası olarak burada
bulunmaktan büyük mutluluk duyuyo-
rum. Aslında çok katmanlı bir şehirde ya-
şıyoruz. Helenistik Çağ’dan itibaren
Roma, Bizans, Selçuklu, Osmanlı ve Tür-
kiye Cumhuriyeti’ne dair izlerin bulun-
duğu, hatta Milattan Önce 10.000 yılla-
rına kadar uzanan bir tarihe sahip bir şe-

hirdeyiz. Başınızı 180, hatta 360 derece
çevirdiğinizde, en az 4-5 medeniyetin iz-
lerini görebileceğimiz bir noktadayız.
Aynı zamanda çok kültürlü bir şehirde
yaşıyoruz. Alanya, tarihinden süzülerek
gelen bu zengin kültür dünyasını, şeh-
re yakışan her türlü organizasyonla
daha da geliştirmek için elimizden geleni
yapıyoruz. Sayın başkanımızın talimat-
ları doğrultusunda, yapılan tüm organi-
zasyonların çıtasını her zaman bir sevi-
ye daha yukarı taşımayı bir misyon
edindik” açıklamasında bulundu.

ÖZÇELİK’TEN 
DEĞİŞİM VURGUSU

Ardından konuşan Alanya Belediye Baş-
kanı Osman Tarık Özçelik ise seçim sü-
recinde halka verdikleri sözlerin arka-
sında durduklarını belirtti. Özçelik, “Bi-
liyorsunuz, seçim sürecinde meydan-
larda ‘Var olan hiçbir şeyi durdurma-
yacağız, hiçbir şeyi iptal etmeyeceğiz. Ak-
sine, mevcut olanı bir adım, iki adım
daha yukarı taşıyıp, daha güzel ve kali-
teli hale getireceğiz’ diye söyledik. Alan-
ya’da bir değişim başlatacağımızı ifade
ettik. İlk kez bu yıl, mayıs ayında hep bir-
likte iskelede, denizin kucağında bir ba-
sın toplantısı düzenleyerek, Alanya’da
başlayıp tüm Türkiye’ye yaymayı hedef-
lediğimiz değişim rüzgarlarını hızlan-
dırmak istedik. Değerli basın mensupları,
kıymetli misafirler ve sevgili Selen Ha-
nımefendi, hepiniz hoş geldiniz. Önce-
likle, sizin huzurunuzda, az önce Ab-
durrahman Bey’in de belirttiği gibi, or-
ganizasyonumuza destek verdiği ve
Alanya markamızı daha da güçlendirdiği
için teşekkür etmek istiyorum. Müzik ev-
renseldir; uzaya sinyaller gönderirken bile
müzik ve onun notalarını göndeririz. 19.
Alanya Uluslararası Caz Festivalimizi baş-
latmak istiyoruz. Biz, müziğin sadece bir
eğlence olmadığını, insanları birleştiren,
özgürleştiren ve duygularını derinleşti-
ren bir araç olduğunu düşünüyoruz.
Şahsen, caz müziğinin benim için ayrı
bir yeri vardır. İlk kez 1994 yılında,
eşimle birlikte bir yurtdışı seyahatinde
caz ile tanıştık ve o günden bugüne din-
lemeye ve izlemeye devam ediyoruz. Af-
rika’dan Amerika’ya taşınan caz, za-
manla kendini geliştirerek sınırları aş-
mıştır. Bu anlayışla, dünyanın dört bir ya-
nından birbirinden değerli sanatçıları
Alanya’da ağırlayarak kültürler arası bir

köprü oluşturmayı hedefliyoruz. Festival
boyunca sahne alacak her bir sanatçı, ca-
zın özgürlüğünü ve yenilikçiliğini bizle-
re yansıtacak. Bu festival, sadece mü-
zikseverler için değil, yerli ve yabancı mi-
safirlerimiz için de ilham verici olacak.
Caz müziğinin modern, klasik ve yerel
yorumlarını bir arada dinleme fırsatını
hep birlikte bulacağız. Ayrıca, önümüz-
deki yıllarda genç yetenekler için bir plat-
form sağlayıp, sanatın rolünü yeni ses-
lerle şekillendirmeyi de hedefliyoruz. Sa-
natın, eğitimle birlikte ilerlemesi gerek-
tiğine inanıyor ve her ikisinin de Alan-
ya’dan yükselmesini istiyoruz. Bunun
için çalışmalarımıza devam ediyoruz.
Festivalimiz, sadece bir müzik etkinliği
olmanın ötesine geçip, şehrimizin tüm
dinamiklerini harekete geçirecek bir
kültürel buluşma noktası oluşturacak. Bu
büyük organizasyonda emeği geçen tüm
arkadaşlarıma, çalışanlarımıza ve des-
tekçilerimize huzurlarınızda bir kez
daha teşekkür ediyorum. Böyle bir or-
tamda, caz için yapılan bu lansmanda
tekrar teşekkür ederim” ifadelerini kul-
landı. Aynı zamanda Başkan Özçelik, Caz
Festivali'ni Alanyalılarla ilk kez buluş-
turduğu için Hasan Sipahioğlu'na te-
şekkür ederek plaket takdim etti.

“ALANYA’DA 
SAHNE ALMAKTAN 

MUTLULUK 
DUYUYORUM”

Toplantıya katılan caz sanatçısı Selen

Beytekin, Alanya’da sahne alacak ol-
maktan duyduğu mutluluğu dile geti-
rerek, festivalin kendisi için özel bir yeri
olduğunu ifade etti. Beytekin, “19. Alan-
ya Uluslararası Caz Festivali’nde sahne
almaktan büyük mutluluk ve gurur
duyuyorum. Bunun benim için özel bir
sebebi var. 2017 yılında yine ekibimle bir-
likte buraya gelmiş ve burada sahne al-
mıştım. O günden bu yana, bu festiva-
le emek veren insanların, cazın özündeki
gibi yalnız kalmayan, birbirine sahip çı-
kan, adeta bir aile gibi hareket eden ve
bu mutluluğu, huzuru herkese yayan bir
ekip olduğunu gördüm. Az önce de ko-
nuşuyorduk; Türkiye’de ve dünyanın
bazı yerlerinde caz, daha çok sosyal ve
ekonomik açıdan yüksek kesimlerin
dinlediği bir müzik olarak algılanabiliyor.
Siz de bilirsiniz, kapalı kulüplerde, şık kı-
yafetler içinde, içkilerle, purolarla din-
lenen bir müzik olarak aktarılabiliyor. An-
cak caz böyle bir şey değil. Caz, Afrika-
lıların Amerika’ya getirdiği, siyahilerin
ezilmişliklerinden çıkmış, ruhla yapılan
bir sokak müziği. Aslında caz, insanla-
ra "Sen yalnız değilsin. Zorluklar yaşa-
yabilirsin, ama bunu insanları ezerek ya
da zarar vererek değil, içindeki acıyı ona-
rarak ve güzel bir şeye dönüştürerek aşa-
bilirsin" diyen bir müzik. O yüzden bu
bir halk müziği. Bu nedenle, bu müzi-
ği insanlara ücretsiz sunabilmek ve
herkesi bir araya getirebilmek çok önem-
li. Bu festivalin bir parçası olduğum için
gerçekten çok mutluyum. Davetiniz
için tekrar teşekkür ederim. Umarım
çok güzel bir caz festivali olur” diyerek
sözlerini noktaladı.

CAZIN YILDIZLARI
ALANYA’DA 

BULUŞUYOR

Festival programı da toplantıda detaylı
bir şekilde açıklandı. 26 Eylül Per-
şembe akşamı saat 20.30’da Hayati Ka-
fe’nin açılış konseriyle başlayacak olan
festival, ardından saat 22.00’da Judith
Nijland’ın performansıyla devam ede-
cek. 27 Eylül Cuma günü saat 20.30’da
Selen Beytekin, saat 22.00’da ise ünlü
İspanyol caz sanatçısı Cecilia Krull sah-
ne alacak. 28 Eylül Cumartesi akşamı
saat 20.30’da Dilek Sert Erdoğan,
22.00’da Kimberly Nichole cazsever-
lerle buluşacak. Festivalin son gecesi
olan 29 Eylül Pazar günü ise, saat
20.30’da Barış Doğukan Yazıcı,
22.00’da ise İspanyol caz sanatçısı Mo-
lica Molina, kapanış konseriyle sah-
nede olacak. � Özgür YILMAZ

Başkan Özçelik, caz günlerini 19 yıl önce başlatan dönemin Belediye Başkanı Hasan
Sipahioğlu'nu ile devam ettiren Adem Murat Yücel’e teşekkür edip plaket verdiSelen Beytekin

Caz festivali başlıyor
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1) Çıplaklı Mah. yeni 2+1 3.650.000 TL
2) Çıplaklı Mah. yeni 4+1 dubleks 5.750.000 TL 
3) Cikcilli Mah. İmamhatip okulu yanı 2+1 2.600.000 TL
4) Mahmutlar’da 1+1 yeni 75.000 €
5) Mahmutlar Mah. yeni binada 1+1 site içi 3.000.000 TL
6) Zimbitlik spor sahası batısı 2+1 havuzlu 165.000 €
7) Alanyum arkasında 2+1 site içi 150.000 €
8) Mahmutlar’da site içi full aktiviteli 3+1 190.000 €
9)Kadıpaşa Mahallesi 8 daireli bina satılık 2.000.000 €
10) Başkent Hastanesi civarı 3+1 (ofis olabilir) 225.000 € 

1) Avsallarda 280 m2 dükkan 390.000 €
2) Çevreyolu kenarı 3 katlı 200 m2 dükkan  230.000 €
3) Atatürk evi arkasında 130 m2  150.000 €
4) 25 mt yol altında Cuma Pazarı civarı 230 m2 500.000 €
5) Cuma Pazarı üstünde 30 m2 100.000 € 

1) Güzelbağ Mahallesi 900 m2 imarlı arsa 1.600.000 TL
2) Alanya Uğrak Mah. 50 dönüm muz ve avakadoluk 2.000.000 €
3) Elikesik Mah. yat limanı civarı 1000 m2 bahçe 125.000 €
4) Oba Stadyum güneyi 1680 m2 350.000 €
5) Bektaş’ta 3260 m2 villalık arsa 1.250.000 €
6) İmamlı’da 8.400 m2 avakado bahçesi 3.500.000 TL
7) Demirtaş’da 450 m2 arsa 1.750.000 TL
8) Güzelbağ’da yayla için imarlı arsa 800 m2 52.000 €

SATILIK ARSALAR

Not: Her bölgede arsa ve dairelerimiz mevcuttur. Alınır – Satılır

Saray Mah. Cangal sokak tansaş doğusu 
Yurdakul apart.no:2

Tel: 519 49 90 Gsm: 0532 242 47 70

SATILIK DAİRELER

SATILIK DÜKKANLAR

KONAK HAN EMLAK

e-mail: konakhanemlakalanya@hotmail.com

www.konakhanemlak.com

30.YILLIK GÜVENIN ADRESİ...
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ELEMAN ELEMAN ELEMAN ELEMAN

KİRALIK

SATILIK

SATILIK

BİZİMLE ÇALIŞMAK 

İSTER MİSİNİZ?

Bay/bayan lise mezunu 

yeni ekip arkadaşları arıyoruz.

82 SALI PAZARI

Gsm: 0533 155 01 37

ELEMAN

Çarşı lokantası bünyesinde 

12 ay çalışmak üzere komi ve

bulaşıkçı bay bayan alınacaktır 

Gsm: 0538 021 66 86

ELEMAN

Dinek mevkinde bulunan

SHELL ve PETROL OFİSİ 

benzin istasyonlarımıza 8 saat

vardiyalı çalışacak, akaryakıt

dolum görevlisi arıyoruz. 

20.000 TL MAAŞ + YEMEK 

+ SİGORTA

İLETİŞİM: 0533 309 93 73

ELEMAN

Sütçü İmam Dondumdurma’da

yaz kış çalışacak bay-bayan

çalışma arkadaşları 

aranmaktadır.

Yüksek maaş + SGK + Yemek

Gsm: 0542 408 10 05

ELEMAN

Umut Çamaşır Yıkama 

Fabrikası Bünyesinde 

çalıştırılacak E sınıfı ehliyet

sahibi şoför alımı yapılacak.

Başvurunun bizzat ya da 

telefon ile yapılması 

gerekmektedir

Gsm: 0536 747 12 02

ELEMAN

Turizm sektöründe çalıştırılmak

üzere şoför aranmaktadır.

Gsm: 0 544 884 03 07

ELEMAN

İşletmekte olduğumuz 

Orta Okul Kız Yurduna PDR

mezunu eleman alınacaktır.

İletişim : Mustafa Uslu        

Gsm: 0 (543) 572 72 30

Ön sahada çalışacak

akaryakıt satış görevlisi 

çalışma arkadaşları arıyoruz.

Müracaatların şahsen yapılması 

rica olunur.

Adres: Oba Mah. Çevreyolu Cad.

Tel: 0242 514 17 14

ELEMAN  

Firmamız bünyesinde 

yetiştirilmek üzere Alanya’da

ikamet eden, Makine teknikeri

ya da Aotocad bilen bayan 

eleman alınacaktır.

MES-AS ASANSÖR

Adres: Cikcilli Mah. Alaiye Sitesi

B Blok No:9 / ALANYA

Tel: 0242 514 46 19

ELEMAN

ARSAN ÇADIR BRANDA’da

çalışmak üzere DİKİŞ 

MAKİNESİ KULLANABİLEN

Bay Bayan eleman alınacaktır.

Dolgun maaş +Sgk + yemek 

İrtibat : 0242 519 50 41 / Alanya

Alanya'nın hacikerimler 

Mahallesi'nde 440 metrekare 

olan köy yerleşim yeri içerisinde

konumu manzara mükemmel

olan duvarı hafriyatı yapılmış

elektrikrigi suyu olan yola sıfır 

yerimiz satılıktır 

İster villa yap ister bungolav yap

tek kuruş masrafı yok.

Gsm: 0539 781 13 14

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

KATLANIR CAM

ZİP PERDE

BİOCLİMATİC

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

İMALAT VE MONTAJ 
İŞLERİ YAPILIR

�Alüminyum doğrama
� Cam cephe
� Plastik Doğrama
� Kompozit
� Kaynak işleri
imalat ve montajlarınız yapılır.
Yevmiye veya götürü olarak

Gsm: 0530 785 42 52

ELEMAN

Elektrik tesisat usta ve

kalfaları aranmaktadır. Sig-

orta + prim + yemek + maaş

İlgilenenlerin randevu ile 

yüz yüze müracatları dikkate 

alınacaktır. 

Adres: Cikcilli mahallesi,

Eğriköprü caddesi, Alanyum

Avm arkası No:37 

Gsm: 0533 446 88 88

ELEMAN  

Emlak firmamızda eşyalı daire ve

merdiven temizliği ve ütü iş-

lerinde 12 ay çalıştırılmak üzere 

kendine ve temizliğine güvenen 

25 ile 35 yaş arası bayan 

temizlik elemanı alınacaktır.

Not : Görüşmeler şahsen

yüzyüze yapılacaktır.

Tel : 0242 514 08 66

Gsm : 0532 581 27 38

Adres: Cumhuriyet Mahallesi 

1409 Sokak Seher Sitesi 

B Blok 13/A  Alanya

Kargıcak Mahallesi'nde 
2+1, ayrı mutfak, 3. kat, sıfır daire,

eşyasız, full aktiviteli, 
ebeveyn banyolu, 2 balkon.

15.500 TL

Obagöl'de 2+1, 105 metrekare,
denize 250 metre, full eşyalı,

havuz, asansör, kamelya, kapalı
otopark, 1. kat, 1 banyo, 2 WC

90.000 Euro

•BAHADIR KONI
•TUNCERLER CONSTRUCTION

Gsm: 0532 113 19 44

ALANYUM AVM VE AKDENİZPARK 
AVM GÜVENLİK BAY PERSONEL ALIMI

Alanyum AVM ve Akdenizpark AVM 
güvenlik departmanında çalıştırılmak üzere,  

bay güvenlik personeli aranmaktadır. 
Her iki Avm içinde başvurular ve görüşmeler 

Alanyum Avm’de yüz yüze yapılacaktır.

ALANYUM AVM- BAHÇE VE BİTKİ BAKIMINDAN
ANLAYAN TEMİZLİK GÖREVLİSİ

�Alanyum AVM bünyesinde bulunan temizlik departmanında
çalışmak üzere;
� Tercihen daha önce bahçe/peyzaj işlerinde çalışmış,
� Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
� Tam zamanlı erkek temizlik görevlisi alımı yapılacaktır.

OYUN PARKI GÖREVLİSİ-OYUN PARKI

�Alanyum AVM’de bulunan Oyun Parkı şubemizde çalışmak
üzere;
� Tercihen çocuk gelişimi/sosyal hizmet vb. bölümlerden mezun,
� Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
� Tam zamanlı oyun parkı görevlisi alımı yapılacaktır.

AKDENİZ PARK AVM- TEMİZLİK GÖREVLİSİ 
(MAHMUTLAR MAH.)

� İnşaatı süren alışveriş merkezimizin temizlik işlerinde çalışmak
üzere;
� Tecrübeli/tecrübesiz,
� Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
� Mahmutlar Mahallesi’nde ikamet eden,
� Tam zamanlı erkek temizlik görevlisi alımı yapılacaktır.

İletişim Adresi: (0242) 515 03 15
Başvuruların bizzat Alanyum AVM Yönetim birimine 

gelerek yapılması rica olunur.

BİOCLİMATİK

ÇİFTCAM TWİNMAX

GİYOTİN
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ALANYA GRUP EMLAK - ALÝ ÖZSOY
Adres: OBA MAH. ESKİGAZİPAŞA CAD. 42/Z2 

KOÇTAŞ  CİVARI OBA TAHTAKALE  MARKET KARŞISI
GSM/WatsApp:  +90 532 426 68 24    

1) Çıplaklı’da 985 m2, %20 - 5 kat imarlı, ticari alan, köşe parsel 
2) Demirtaş’ta 6000 m2, emsal 0,50 - 2 kat imarlı

1) Mahmutseydi’de 1327 m2 elektrik yol su var deniz manzaralı 2.100.000 TL

2) Yenice’de 451 m2 yolu var müstakil tapulu 480.000 TL

3) Demirtaş’da 1144 m2 emsal %50- 2 kat imarlı deniz manzaralı

4) Bektaş’da 4250 m2 , %20 , 2 kat imarlı deniz manzaralı

5) Payallar’da %20 - 4 kat imarlı deniz manzaralı

5) Hasbahçe’de 980 m2 deniz manzaralı köşe parsel

1) Cikcilli’de sıfır 3+1 havuzlu kuzey batı cephe 5.000.000 TL
2) Cikcilli’de sitede 9.kat full manzralı 2+1 ayrı mutfak 4.200.000 TL
3) Çıplaklı’da 4+1 dubleks sıfır havuzlu gücey cephe 4.300.000 TL
4) Çıplaklı’da 2+1 ayrı mutfak 2.kat güney cephe 3.300.000 TL

KÝRALIK DAÝRELER
1) Orman İşletmesi civarı 2.kat 3+1 kiralık 13.000 TL
2) Orman İşletmesi civarı 4.kat kiralık eşyalı 3+1 15.000 TL
3) Çıplaklı’da 1+1, 2.kat kiralık 7.000 TL

SATILIK ARSALAR

KAT KARÞILIÐI ARSALAR

Daire-Villa-Arsa-Dükkan-Otel-Alım Satım & Danışmanlık

Şekerhane Mah.Cuma Pazarı Şanlı Apt.No:13/E
Tel & Fax: 0242 513 71 77                   ALANYA

GOLD YAPI EMLAK
İNŞAAT OFİSİ - IMMOBILIEN

goldyapiemlak@gmail.com  -  hasanalituncer@hotmail.com

Hasan Ali TUNCER
0532 409 54 11

Bilal ETYEMEZ
0537 596 55 15

Gayrimenkulleriniz değerinde alınır-satılır

Hasbahçe - Cikcilli - Kestel’de kat karşılığı arsalar

ALANYA BÖLGESİNDE HER TÜRLÜ 
GAYRİMENKUL DEĞERİNDE 

ALINIR, SATILILIR VE KİRALANIR.
***

HAZIR MÜŞTERİLERİMİZ İÇİN
SATILIK KİRALIK GAYRİMENKULLER

ARANMAKTADIR. 

SATILIK DAÝRELER
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SÜ PER LİG PU AN DU RU MU
TA KIM LAR O G B M A Y  P
1.Galatasaray 5 5 0 0 17 4 15
2.Fenerbahçe 5 4 1 0 13 2 13
3.Başakşehir 5 3 1 1 11 7 10
4.Beşiktaş 4 3 1 0 9 3 10
5.Eyüpspor 4 2 3 0 8 4 9
6.Samsunspor 5 3 0 2 6 3 9
7.Konyaspor 5 2 1 2 6 7 7
8.Sivasspor 5 2 1 2 5 6 7
9.Antalyaspor 5 2 1 2 9 11 7
10.Göztepe 4 1 3 0 5 3 6
11.Kasımpaşa 5 1 2 2 6 8 5
12.Ç.Rizespor 5 1 1 3 3 12 4
13.Trabzonspor 3 0 3 0 1 1 3
14.Gaziantep FK 4 1 0 3 4 7 3
15.Alanyaspor 5 0 3 2 5 10 3
16.Bodrumspor 5 1 0 4 4 9 3
17.Kayserispor 3 0 2 1 3 4 2
18.Hatayspor 5 0 2 3 5 10 2
19.Adana Demir 5 0 1 4 5 12 1

TRENDYOL SÜPER LİG 3. HAFTA
ERTELEME MÜSABAKALARI
17 Eylül Salı
Galatasaray 3-1 Gaziantep FK
18 Eylül Çarşamba
Samsunspor 2-0 Başakşehir
19 Eylül Perşembe
Trabzonspor 20:00 Kayserispor

TRENDYOL SÜPER LİG 6. HAFTA HAKEMLER
20 Eylül Cuma
Hatayspor 20:00 Bodrumspor Ümit Öztürk
21 Eylül Cumartesi
Konyaspor 17:00 Sivasspor Yasin Kol
Fenerbahçe 20:00 Galatasaray Atilla Karaoğlan
22 Eylül Pazar
Ç.Rizespor 17:00 Samsunspor Kadir Sağlam
Kasımpaşa 17:00 Antalyaspor Burak Pakkan
Beşiktaş 20:00 Eyüpspor Zorbay Küçük
Adana Demir 20:00 Alanyaspor Emre Kargın
3 Eylül Pazartesi
Gaziantep FK 20:00 Trabzonspor Volkan Bayarslan
Göztepe 20:00 Kayserispor Ozan Ergün

TFF 3. LİG 3. GRUP 3. HAFTA
21 Eylül Cumartesi
K.Çekmecespor 16:30 Çankaya SK
MK. Paşaspor 16:30 Çorluspor 1947
22 Eylül Pazar
Viranşehir Bld. 15:30 Karabük İY
Bayburt İÖİ 15:30 Osmaniye FK
1922 Konyaspor 16:00 Pazarspor
Yozgat Bozokspor 16:00 523 Orduspor
Ayvalıkgücü Bld. 16:30 Alanya 1221 FSK
Efeler 09 spor 16:30 Aliağa Futbol

3. LİG 4. GRUP PUAN DURUMU
TA KIM LAR O G B M A Y  P
1.MK PaşaSpor 2 2 0 0 5 2 6
2.Aliağa Futbol 2 1 1 0 3 1 4
3.1922 Konyaspor 2 1 1 0 3 1 4
4.52Orduspor 2 1 1 0 3 2 4
5.Efeler 09spor 2 1 1 0 1 0 4
6.Çorluspor 2 1 0 1 2 1 3
7.Bayburt İÖİ 2 1 0 1 2 2 3
8.Karabük İY 2 1 0 1 1 2 3
9.K.Çekmece 2 0 2 0 1 1 2
10.Pazarspor 2 0 2 0 1 1 2
11.Alanya 1221 FK 2 0 1 1 3 4 1
12.Osmanispor 2 0 1 1 1 2 1
13.Viranşehir Bld. 2 0 1 1 1 2 1
14.Ayvalıkgücü Bld. 2 0 1 1 1 3 1
15.Çankaya FK 2 0 1 1 1 3 1
16.Yozgat Bozokspor 2 0 1 1 1 3 1

DEV DERBİDE KARAOĞLAN

Trendyol Süper Lig'de 6'ncı hafta maçlarını yönetecek
hakemler açıklandı. 21 Eylül Cumartesi günü Ülker
Stadyumu'nda oynanacak Fenerbahçe - Galatasaray

derbisinde düdük Sakarya bölgesi üst klasman hakemi Atil-
la Karaoğlan'da olacak. Derbide Atilla Karaoğlan'ın yar-
dımcılını Ceyhun Sesigüzel ile Süleyman Özay yaparken, ma-
çın dördüncü hakemi ise Abdullah Buğra Taşkınsoy olacak. 

AKDENİZ DERBİSİNDE KARGIN

Ligin alt sıralarını yakından ilgilendiren Adana Demirspor'un
Corendon Alanyaspor'u misafir edeceği Akdeniz derbisin-
de ise düdük İzmir bölgesi üst klasman hakemi Emre Kar-
gın'da olacak. Yeni Adana Stadyumu'nda pazar saat 20.00'de
başlayacak mücadelede Emre Kargın'ın yardımcılığını
Mehmet Salih Mazlum ve Emrah Ünal yapacak. İlker Ya-
sin Avcı ise maçta dördüncü hakem olarak görev alacak. 

ADS EMRE KARGIN İLE KAZANIYOR

Alanyaspor, Emre kargın yönetiminde bugüne kadar 3 maça
çıktı. Bu maçlarda Alanyaspor, 1 galibiyet ve 2 beraberlik elde
etti. Adana Demirspor ise Emre Kargın yönetiminde 5 maça
çıktı. Demirspor, Emre  Kargın ile çıktığı maçtan da gali-
biyetle ayrıldı.  � Ercan YILDIRIM

Trendyol Süper Lig'in 6'ncı hafta-
sında Yeni Adana Stadyumu'nda 22
Eylül Pazar günü saat 20.00'de oy-

nanacak Adana Demirspor - Corendon
Alanyaspor  maçının biletleri satışa çıktı.
Alanyaspor taraftarı bu maçı tribünde iz-
lemek için 195 TL ödeyecek.  

� Ercan YILDIRIM 

Maraton Alt : 340 TL
Maraton Üst : 170 TL

Batı Alt (102-105) : 420 TL
Batı Alt (103-104) : 490 TL 

Kuzey Kale Arkası Alt : 170 TL
Güney Kale Arkası Alt : 170 TL
Kuzey Kale Arkası Üst : 150 TL

Balkon Tribünü : 400 TL

Misafir Tribünü : 195 TL 

Adana Demirspor
Alanyaspor maçının
biletleri satışa çıktı

ADANA DEMİRSPOR - ALANYASPOR MAÇINI EMRE KARGIN YÖNETECEK

Trendyol Süper Lig'de 6'ncı hafta maçlarını yönetecek hakemler açıklandı. Cumartesi
akşamı oynanacak Fenerbahçe - Galatasaray maçında Atilla Karaoğlan, pazar akşa-
mı oynanacak Adana Demirspor - Alanyaspor maçında Emre Kargın düdük çalacak.  

Ligde galibi-
yeti bulunma-
yan iki takımın

maçı pazar
akşamı 

oynanacak
İzmir bölgesi üst klasman

hakemi Emre Kargın

2021 yılında Türkiye Bisiklet
Federasyonu Başkanı olarak
yeniden seçilen Emin Müftü-

oğlu, 26 Eylül’de yapılacak Türkiye
Bisiklet Federasyonu Genel Kurulu
öncesi Başkanlık adaylığını açıkladı.

Eski Bisiklet Federasyonu Başkan-
ları, Türk bisiklet tarihine imza atan
değerli isimler; Ünal Tolun Ömer Şa-
hin, Yalçın Arslan ve Erol Küçükba-
kırcı Emin Müftüoğlu’na destek
mektubu verdi.

Federasyon Başkanı Emin Müftüoğ-
lu, "2021 yılında seçimlerde proje ola-

rak hayata geçirmeyi vaad ettiğimiz
pek çok alanda son dört yılda hedef-
lediğimiz faaliyetleri önemli ölçüde
gerçekleştirdik, temellerin sağlam
atılması sayesinde kısa dönemde Av-
rupa ve Balkan Şampiyonaları’nda
kürsüde yer alma başarısı gösterdik.
Attığımız bu adımlar ve yeni dönem-
de yapacağımız çalışmalar ile önü-
müzdeki yıllarda sporcu havuzumu-
zun ve sportif başarıların artarak de-
vam edeceğine inanıyorum. Yeni dö-
nemde kulüplerimizi sayı ve imkan-
lar yönüyle güçlendirmek önceliğimiz
olacak." sözleriyle Federasyon faali-
yetlerine katılan, destek veren tüm

paydaş kişi ve kurumlara
teşekkürlerini sundu. 

Türkiye Bisiklet Federasyonu
26 Eylül 2024 tarihinde ya-
pılacak Genel Kurul önce-
sinde 2021-2024 yıllarını
kapsayan faaliyet raporunu yayınladı.

Raporda, sporcu, antrenör ve teknik
ekiplere yönelik eğitimler, bisiklet
branşlarının tanıtılması, sporcu sayı-
sının artması, gençlerin yarışma de-
neyimi kazanması ve kadın bisikletinin
güçlenmesine dönük kamp ve orga-
nizasyonlar hakkında detaylı bilgilere

yer ver verilirken, milli takımın katıl-
dığı yarışlar ve alınan uluslararası ba-
şarılar ile bisiklet sporuna yön veren
uluslararası kurumların yönetim ka-
demelerinde üstlenilen görevlere dair
bilgiler paylaşıldı. Her yıl 263 güne ula-
şan milli takım kampları ve 46 farklı
ilde 101 gün müsabaka düzenlendi-
ğine dikkat çekilen raporda, uluslar-
arası takviminde her sene 30’u aşkın
organizasyona ev sahipliği yapıldığına
değinildi. Federasyon faaliyetleri, pro-
jeler ve istatistikler detaylı olarak pay-
laşılırken, üç yüz sayfalık Cumhur-
başkanlığı Türkiye Bisiklet Turu de-
ğerlendirme ve medya raporuna eri-
şim linkine de raporda yer verildi.

Federasyon yönetimi, personeli ve
kurullarıyla sinerji içerisinde sür-
dürülen faaliyetlerin kapsamlı bir
şekilde bir araya getirildiği Türkiye
Bisiklet Federasyonu 2012-2024
Faaliyet raporunun, hesap verebi-
lirlik ve şeffaflık anlayışıyla yapılan
tüm çalışmaları ortaya koyarken, bi-
siklet sporunun güncel durumunu
yansıtması, bisiklet ailesine öz de-
ğerlendirme fırsatı sunarak, gelişi-
me açık alanları belirlemek için
veriye dayalı bir değerlendirme im-
kanı sunması hedefleniyor.  

� (TVF Bülten)

Türkiye'nin bin 538 puanla 26.
basamakta yer aldığı sırala-
mada, UEFA Uluslar Ligi'nde-

ki rakiplerimizden Galler bir basamak
yükselerek 29'uncu, yerini koruyan
İzlanda 71'inci ve bir basamak geri-
leyen Karadağ da 74'üncü oldu.

FIFA'nın internet sitesinde yayınla-
nan eylül ayı sıralamasında, Copa

América şampiyonu Arjantin bin 889
puanla birinciliğini korurken, Fran-
sa bin 851 puanla 2'nci, EURO 2024
şampiyonu İspanya bin 836 puanla
3'üncü, İngiltere bin 817 puanla
4'üncü, Brezilya ise bin 772 puanla
5'inci sırada yer aldı. Bir sonraki
FIFA dünya sıralaması, 24 Ekim
2024 tarihinde açıklanacak. 

� (TFF Bülten)

A Millî takımımız, Uluslararası Futbol Federas-
yonları Birliği (FIFA) tarafından açıklanan Eylül ayı
dünya sıralamasında 26. sıradaki yerini korudu.

A Millî takımımız FIFA
sıralamasındaki yerini korudu

MÜFTÜOĞLU'NUN ADAYLIĞI
RESMİYETE KAVUŞTU

Alanya Posta Medya'nın 29 Ağustos'ta haberini yaptığı Emin Müf-
tüoğlu, Bisiklet Federasyonu Başkanı adaylığını resmen duyurdu.
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